
Proces-verbal

Încheiat În sedinta ordinara a Consiliului
Gen§ral al Municipiului Bucuresti din data

de 29 septembrie 2008, orele 13,00

Sedinta a avut loc În sala de consW.ude la etajul III din cladirea
Primariei Municipiului Bucuresti, la care au participat 49 din cei 55 de
consilieri generali.

La sedinta au participat urmatorii: domnul Primar General Sorin
Oprescu, domnul Toma Tudor - Secretar General al Municipiului
Bucuresti, domnul Ion Tincu - Prefectul Municipiului Bucuresti.

Au fost invitati sa participe urmatorii: directorii aparatului propriu al
Primariei Municipiului Bucuresti, directorii regiilor autonome aflate sub
autoritatea Consiliului General al Municipiului Bucuresti, presa si
televiziunea.

La sedinta au fost absenti urmatorii: Alexe Florin Alexandru, Boaja
Minica, Florescu Dragos, Grigorescu Robert, Nitu Robert Daniel,
Mihailescu Ion Bogdan.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Am sa dau citire unor note, În atentia Consiliului General al

Municipiului Bucuresti:
Prin prezenta va aducem la cunostinta ca, În anexa 2 la

Hotarârea C.G.M.B nr.259/2008 privind modificarea si completarea
anexelor nr. 2 si 3 la Hotarârea C.G.M.B nr.178/2008 pentru aprobarea
Regulamentului-cadru , a Caietului de sarcini si a contractului de
atribuire În gestiune delegata pentru organizarea si executarea
serviciului public de transport local În regim de taxi exista o eroare
materiala; În cuprinsul art. 20 -Capitolul IX -Litigii a fost redactat din
eroare art. 20 În loc de art.19.

Textul corect al art. 20 este urmatorul: "Eventualele litigii care nu
pot fi rezolvate conform prevederilor art. 19 se vor solutiona pe calea
instantelor judecatoresti, potrivit legii".

Având În vedere cele de mai sus se impune Îndreptarea erorii
materiale survenita În cadrul Hotarârii C.G.M.B nr.259/2008. •

Prin prezenta, va aducem la cunostinta, ca a fost formulata
plângere prealabila, de catre domnul lonita Florian, Împotriva Hotarârii
C.G.M.B. nr. 263/2008.
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Domnul lonita Florian solicita revocarea Hotarârii CGMB nr.
268/2008 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal - Modificare PUl
- Aleea Teisani (taria nr. 468) - Padurea Pusnicu - Padurea Baneasa,
sector 1, deoarece proprietatea reclamantului a fost integrata În acest
PUl.

PUZ-ul mentionat mai sus elimina complet Drumul Padurea
Mogosoaia, izolând proprietatea reclamantului, care ramâne fara drum
de acces. Beneficiarul PUl-ului se IMPACT DEVELOPER &

eONTRACTOR SA a atribuit În mod arbitrar prin documentatia PUl o
alta destinatie imobilului aflat În proprietatea reclamantului si a eliminat
drumul Padurea Mogosoaia schimbând destinatia În spatii verzi.

Reclamantul Îsi rezerva dreptul În cazul În care nu se da curs
favorabil plângerii sale, sa solicite În instanta anularea Hotarârii nr.
263/2008, cu acordarea de daune.

Plângerea prealabila a fost transmisa la Directia de Urbanism si
Amenajarea Teritoriului, care prin adresa nr. 4806/24.09.2008 ne
comunica urmatoarele:

Amplasamentul ce face obiectul documentatiei de urbanism sus
mentionate, se Încadreaza conform Planului Urbanistic General al
Municipiului Bucuresti aprobat prin Hotarârea CGMS nr. 269/2000, În
lona L1c - zona destinata locuintelor individuale si colective mici,
caracterizata de urmatorii indicatori urbanistici: POTmax=45%;
eUTmax=1,3; Rmaxh=P+2E, si partial lona V6 - zona destinata
padurilor de agrement.

Astfel, prin Avizul de urbanism nr. 6/1/10/20.02.2008 s-a avizat din
punct de vedere tehnic documentatia de urbanism "PUZ - Modif. PUl
Aleea Teisani (taria nr. 468) - Padurea Pusnicu - Padurea Baneasa,
sector 1" care a reglementat din punct de vedere urbanistic o suprafata
de teren de S=499346,99 mp.

Proiectul de hotarâre privind aprobarea documentatiei de urbanism a
fost supus dezbaterii publice, conform prevederilor legale În vigoare,
timp În care petentul avea posibilitatea legala de a-si exprima optiunile
fata de propunerea urbanistica.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
3337/29.07.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a
C.G.M.S. cu nr. 3124/08.08.2008, Directia Administrare Patrimoniu ne
informeaza ca nu poate pune În aplicare' prevederile Hotarârii e.G.M.S. •
nr. 349/13.12.2007 prin care se aproba concesionarea fara licitatie
publica a terenului În suprafata de 375 mp apartinând domeniului privat

al municipiului Bucuresti, situ~nt" imobilului din calea Victoriei nr.
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nr. 1544/19.12.2007 pronuntata În dosarul

Buc.~Je.~ectia a IX-a de Contencios
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56, sector 1, catre Academia Româna - Fundatia Familia Menachem H.
Elias, În vederea extinderii unui hotel.

Totodata, se precizeaza ca pentru terenul solicitat spre
concesionare, În suprafata de 375 mp, nu exista PUZ aprobat conform
pr~ved~rilor legale, )ar PUZ-ul la care se face referire În Raportul de
specialitate aferent Hotarârii C.G.M.B. nr. 162/06.07.2006, pozitia 37 din
anexa, se refera la terenul În suprafata de 1703,00 mp., proprietatea
Academiei Române, conform extrasului de Carte Funciara pentru
informare nr. 58688 si nu la terenul solicitât spre concesionare.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa
nr.762282/29.08.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si
Juridica a C.G.M.B. cu nr. 3306/03.09.2008, Administratia Lacuri,,
Parcuri si Agrement Bucuresti ne Înstiinteaza ca a Întreprins
urmatoarele masuri:

- au fost transmise prin executor judecatoresc notificari pentru
anularea contractelor de asociere nr. 31/07.08.2003 si 2983/19.04.2006
privind Terasa Debarcader situata În Parcul Cismigiu si a contractului de
asociere nr. 42/04.04.2002 privind exploatarea Strandului Drumul
Taberei;

- au fost comunicate catre S.C. Ocasion 2002 Impex S.R.L., S.C.
Let Business Com SRL si S.C. Cora'l Prompt 4U S.R.L. notificarile
pentru anularea contractelor de asociere mentionate;

- a fost transmisa adresa catre Ministerul Culturii si Cultelor referitor
la distrugerea Debarcaderului din Parcul Cismigiu, monument istoric din
patrimoniul national cultural

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresa nr.
764645/08.09.2008, Înregistrata la Directia Asistenta Tehnica si Juridica
a C.G.M.S. cu nr. 3333/09.09.2008, Inspectoratul de Stat În Constructii
solicita sa fie pusa În aplicare Decizia civila nr. 1162/24.04.2008,
pronuntata de catre Curtea de Apel Bucuresti În dosarul nr.
20332/3/2007.

Potrivit deciziei civile sus-mentionate s-a respins recursul formulat
de pârâti, Primarul General al Municipiului Bucuresti si Consiliul General
al Municipiului Bucuresti, Împotriva sentintei civile nr. 1544/19.12.2007,
pronuntata de Tribunalul Bucuresti - Sectia a-IX-a de Contencios
Administrativ si Fiscal, În dosarul nr. 20332/3/2007, În contradictoriu cu
intimatii-reclamanti Ministerul Culturii si Cultelor si Inspectoratul de Stat
În Constructii.

Prin sentinta civila
20332/3/2007 Tribunalul



Administrativ si Fiscal a admis actiunea Ministerului Culturii si Cultelor si
Inspectoratului de Stat În Constructii În contradictoriu cu Primarul
General al Municipiului Bucuresti si Consiliul General al Municipiului
Bucuresti si a constatat nesolutionarea În termen legal a cererii privind
aprobarea documentatiei de urbanism "PUZ - strada Splaiul Unirii 
Bulevardul Mircea Voda, sector 3 - sediul institutiei în zona Bibliotecii
Nationale a României" si dispune obligarea C.G.M.B. Ia solutionarea
cerenl.

Având În vedere cele mai sus mentionate Inspectoratul de Stat În
Constructii solicita C.G.M.B. sa puna În aplicare decizia civila nr.
1544/19.12.2007 pronuntata de Tribunalul Bucuresti - Sectia a IX-a de
Contencios Administrativ si Fiscal.

Prin adresa Înregistrata la Primaria Municipiului Bucuresti sub nr.
765917/12.09.2008 si la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a CGMB
sub nr. 3368/15.09.2008, Inspectoratul de Stat în Constructii solicita
punerea În aplicare a Deciziei Civile nr. 1162/24.04.2008, pronuntata În
Dosarul nr. 20332/3/2007 de Curtea de Apel Bucuresti - Sectia a VIII 
a Contencios Administrativ si Fiscal prin care s-a dispus respingerea
recursului formulat de pârâtii Primarul General al Municipiului Bucuresti
si Consiliul General al Municipiului Bucuresti, împotriva sentintei civile
nr. 1544/19.12.2007, pronuntata de Tribunalul Bucuresti - Sectia a IX-a
de Contencios Administrativ si Fiscal, si prin urmare solutionarea cererii
privind aprobarea documentatiei de urbanism PUZ - Splaiul Unirii - B
dul Mircea Voda, sector 3.

Prin prezenta va aducem la cunostinta ca prin adresele înregistrate
la Directia Asistenta Tehnica si Juridica a C.G.M.B. sub nr. 3415 
3451/19.09.2008 s-a formulat plângere prealabila Împotriva Hotarârii
C.G.M.B. nr. 178/21.04.2008 privind aprobarea Regulamentului - cadru,
a Caietului de sarcini si a contractului de atribuire în gestiune delegata
pentru organizarea si executarea serviciului public de transport local În
regim de taxi, cu modificarile ulterioare, de catre urmatorii: Hrior Ion,
Duta Catalin - Adrian, Ghioca Ion, Georgescu Cornel, Dinu Florian, Dinu
Vasile Valentin, Nita Cristtl, Constantin Alexandru Daniel, Pirvulet lulian,
Vasile Vasile, Bratu Casian Florin, Soare Niculae Gabriel, Dragan
Nicolae Viorel, lonita Petrica Viorel, Spirea Cristian, Radu Ion, Nicodim
P. Jan, Tonu Vasile, Popa M. Ion, Dragut lonet;'·Oancea Mihai, Oaricea
Ionut Razvan Mihai, George Constantin, Negrila Gabriel, Zegrea Victor
Marius, Mitroi Bogdan, Zica Stere, Pandia Nicolae, Sutoiu Dan, Petcu
Stefan, Matei Florea, Duminica Dorel, Stefanescu Claudiu Marian, Visan
Ionel Leontin, Ungureanu R. Gabriel, Lazar Gheorghe si Marcu Viorel.
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În motivarea plângerii prealabile contestatarii considera ca În mod
gresit s-a dispus includerea serviciilor de transport În regim de taxi În
sfera serviciilor de utilitate publica si a fost reglementata În mod abuziv
atribuirea În gestiune delegata a acestui serviciu public, care nu este de
ytibitate publica.

De asemenea, contestatarii mentioneaza urmatoarele:
- necesitatea reglementarii autorizarii autoturismului pentru

efectuarea de transport În regim de tsxi, nu autorizarea persoanei;
- se descriu proceduri greoaie de autorizare pentru efectuarea

serviciilor de transport În regim de taxi;
- nu se recunoaste proprietatea persoanei fizice asupra autorizatiei;
- se reglementeaza disparitia dreptului de libera practica a

taximetristilor independenti;
- prin dispozitiile Hotarârii C.G.M.B. nr. 178/2008 taximetristii

independenti sunt discriminati În raport cu societatile comerciale
care presteaza activitatea de transport În regim de taxi;

- reglementarea formulata prin Hotarârii C.G.M.B. nr. 178/2008 este
una abuziva si ilegala Întrucât prevede multe obligatii de plata a
unor sume de bani de catre taximetristi.
Având În vedere cele mai sus mentionate contestatarii solicita

revocarea În totalitate a Hotarârii C.G.M.B. nr. 178/21.07.2008
Prin prezenta, va aducem la cunostinta, ca a fost formulata o

notificare, de catre domnul Georgescu Mihail reprezentat prin Cabinetul
de avocatura Pena Lelioara, pentru Îndeplinirea obligatiilor din Sentinta
Civila nr.826/09.09.1997 pronuntata de catre Curtea de Apel Bucuresti,
sectia de Contencios Administartiv.

Prin sentinta mentinata mai sus, Consiliul General al Municipiului
Bucuresti a fost obligat la Împroprietarirea domnului Georgescu Emil
(autorul Dnei Georgescu Maria care la rândul ei este autoarea Dlui
Georgescu Mihail) cu un loc de casa de 500 mp teren, pe raza
Municipiului Bucuresti sau 5 ha teren agricol din rezerva creata conform
Legii nr. 18/1991.

Solicitantul arata ca În zona Între str. Labirintului si str. Matei
Basarab exista terenuri disponibile ce apartin domeniului privat al
Municipiului Bucuresti, care pot face obiectul executarii obligatiei CGMB
si depune o copie Împreuna cu notificarea, a Planului de Amplasament.

Precizam ca notificarea a fost transmisa la Directia Evidenta
Imobiliara si Cadastrala, spre analiza.

Prin prezenta, va aducem la cunostinta, ca În dosarul nr.

8437/3/2008, aflat pe rolul Curtii d~~~uresti, Sectia a VIII - a\:'/ ", ' , t}
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Contencios Administrativ si Fiscal, având ca obiect, Exceptia de
nelegalitate a Hotarârii C.G.M.B. nr. 160/2006, privind declararea de
utilitate publica a lucrarii de interes local Pasaj Denivelat Superior
Basarab, recurentii Municipiul Bucuresti si CGMB, în contradictoriu cu
intima~i Belu Vasile ..si Belu Maria, au formulat recurs împotriva sentintei
civile nr. 1182/09.04.2008, pronuntata de catre Tribunalul Bucuresti,
Sectia a IX-a.

Instanta a respins recursurile formyJate si a admis Exceptia de
nelegalitate formulata de reclamantii mentionati mai sus.

Decizia pronuntata de Curtea de Apel Bucuresti, este irevocabila.

Doamnelor si domnilor consilieri, va supun spre aprobare procesul
verbal al sedintei ordinare a Consiliului General al Municipiului Bucuresti
din data de 29 august 2008.

Cine este pentru? 48 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Duta N.)

Înainte de a continua dezbaterea sedintei, având în vedere ca
mandatul presedintelui de sedinta a expirat, v-as ruga sa trecem la
validarea noului presedinte în conformitate cu prevederile art. 35 din
Legea nr. 215 /2001, asa cum a fost republicata.

V-as ruga pe dumneavoastra sa faceti propuneri.
Rog secretariatul sa îmi comunice numarul de consilieri prezenti.
În sala sunt prezenti 49 de consilieri generali.

Domnul presedinte de sedinta MurQCalin
Buna ziua, bine ati venit la sedinta ordinara a Consiliului General

al Municipiului Bucuresti din data de 29 septembrie 2008.
Pentru alegerea presedintelui de sedinta rog grupurile politice sa

faca propuneri.

Domnul consilier Qeneral Popa Ioan GriQore
Partidul Democrat Liberal sustine candidatura domnului consilier

general Calin Murg pentru functia de presedinte de sedinta.

Domnul consilier Qeneral Fuciu Daniel
Partidul Noua Generatie îl propune pe domnul Calin Murg.



Va supun la vot candidatura domnului Calin Murg În functia de
presedinte de sedinta pentru noul mandat de 3 luni.

Cine este pentru? 49 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? O voturi.

Înainte de a intra pe ordinea de zi propriu zisa avem câteva cereri
de luari de cuvânt În fata plenului. Avem o cerere de luare de cuvânt din
partea domnului Roman Niculae. As vrea sa stiu daca este În sala. Nu
este, asta este. ~•.

O alta cerere de luare de cuvânt este din partea domnului Bocanet
Niculae. A fost depusa În data de 8 septembrie 2008 la Directia
Asistenta Tehnica si Juridica a Consiliului General al Municipiului
Bucuresti. Domnul Bocanet Niculae este În sala? Este prezent.

Va supun la vot cererea domnului Bocanet Niculae de a lua
cuvântul În fata plenului la sfârsitul sedintei sau În timpul În care se
numara votul la punctul 6.

Domnul consilier oeneral Fuciu Daniel
Cer plenului sa fie de acord cu introducerea pe ordinea de zi a

unui punct de Întrebari si interpelari.

Domnul presedinte de sedinta Muro Calin
Am retinut domnul Fuciu, dar deocamdata terminam cu petitionarii.
Cine este pentru ca domnul Bocanet Niculae sa poata lua cuvântul

În fata plenului la sfârsitul sedintei? 48 voturi, Împotriva? O voturi,
abtineri? 1 vot ( Fuciu D.)

Domnul Bocanet va rugam sa asteptati la sfârsitul sedintei, o sa
aveti ocazia sa va adresati plenului.

Revenind la ordinea de zi am Înteles ca exista o ordine
suplimentara, am sa îl rog pe domnul Primar General sa ne-o prezinte.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule presedinte, stimati colegi, domnilor invitati, chestiunea

sta În felul urmator: as vrea sa va prezint pe scurt câteva pareri despre
fabrica, care va supune atentiei dumneavoastra, va supun proiectele de
hotarâri. As vrea sa Întelegeti ca dupa 3 luni de zile este greu, dar
lucrurile trebuie spuse pe nume. Ca orice Întâlnire pregatita care se •
respecta, Încercam de 3 luni de zile Într-o Întâlnire care precede aceasta
sedinta sa putem coagula o ordine de zi cu problemele cu care capitala
se confrunta În asa fel Încât sa putem sa coagulam o vointa comuna,În

ceea ce privesc unele hotarâri. Consta,~: .. ;~~e de ora sau un sfert
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de ora înainte de sedinte ca de o serie întreaga de hotarâri de care
discut cu reprezentantii partidelor din consiliu nu se stie nimic sau nu s-a
spus nimic despre ele. Constat de asemeni ca exista hotarâri care
împreuna cu liderii de grup stabilim ca nu sunt asezate pe ordinea de zi
pe~ntru,.canecesita I~muriri asa cum este normal, pentru ca dupa aceea
ele sa apara pe liste. Eu as vrea sa întelegeti un singur lucru: ca
indiferent de lipsa aparatului propriu al Secretarului General eu personal

nu cred ca este un curs al lucrurilor. As v~ra sa întelegem cu totii foarte
clar ca din fiecare consultare rezulta o lista de propuneri dupa care în
sedintele anterioare am fost pus în situatia de a retrage hotarâri,
proiecte de hotarâri pentru ca, cu o jumatate de ora s-a întâmplat sa
aflam ca Nu cred ca aceasta este o modalitate de lucru si va rog sa
nu o luati ca o observatie, va rog sa o luati ca pe o constatare. Deci as
vrea sa fie foarte clar acest lucru. Din aceasta cauza atunci când nu
exista nicio hotarâre, timpul preseaza, sunt nevoit de multe ori sa vin sa
adaug o ordine suplimentara. Domnilor consilieri generali, ordinea
suplimentara nu o s-o adaug niciodata din vointa proprie, iar eu înteleg
ca de astazi când va propun sa introducem pe lista suplimentara o
hotarâre pe care am discutat-o cu liderii de partid, aceea a aprobarii
tarifului la gaze, a energiei termice în Municipiul Bucuresti, hotarâre care
trebuia sa poarte si avizul moral si fizic al comisiei de resort mi se spune
cu 5 minute 10 minute ca nimeni nu stie absolut nimic despre aceasta
hotarâre, atunci înseamna ca eu personal ca primar si executivul din
subordinea mea are o problema, dar tot atât de mare problema este si la
nivelul structurilor consiliului. Eu va spun toate lucrurile astea pentru ca
sa nu va mai mire si sa nu se mai nasca legende în Primaria Capitalei si
sigur ca sunt aici pentru a sta la dispozitia dumneavoastra si v-am dat
toate lamuririle necesare. Pentru a încerca sa dialogam, pentru cei care
nu cunosc o serie întreaga de lucruri si poate ca nici nu trebuie sa le
stie, în sensul ca nu prezinta interes pentru dânsii, dar de aici si pâna la
a da senzatia asta de vânzoleala în ceea ce privesc hotarârile propuse
consiliului am dorit ca dumneavoastra sa cunoasteti acest lucru. Atunci
când va fi cazul o sa îmi permiteti sa va propun. Îmi pare rau ca trebuie
sa fac acest adenda la hotarârile care dumneavoastra le-ati avut în fata.
Ma adresez aici Secretariatului General în primul rând. Daca stabilim cu
totii ca habar nu avem despre o hotarâre si nu avem elementele la e

îndemâna, nu stiu de ce ea apare în continuare. Va atentionez domnule
Secretar General în modul cel mai prietenesc cu putinta ca eu nu mai
semnez nici un fel de expunere de motive decât dupa ce se încheie
sedinta cu liderii dumneavoastra. Suntem oameni în toate mintile, avem~.'-.;
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mintile pe cap si nu agreez ideea de a spune una acolo si de a face alta
În partea a doua a timpului care a mai ramas pâna la sedinta respectiva.
Daca dumneavoastra ca presedinte de sedinta, domnule Murg, domnule
consiHer general nu stiti nimic de acest lucru de care noi am discutat
acolo În sensul ca s~ mearga la comisie sa vizeze acest lucru pentru ca
acum sa ma trezesc ca trebuie sa semnez pe picior În baie o hotarâre
pe care eu am citit-o si pe care l-am rugat pe directorul general al
RADET-ului sa ramâna aici pentru a prE1~entatoate lamuririle În fata
dumneavoastra, atunci nu facem altceva decât sa dam impresia
oamenilor care stau si se uita la noi ca suntem niste tipi neseriosi care
nu ne vedem de treaba. Este foarte adevarat ca exista si o doza de
multe ori poate din partea unora de rautate, dar la asta am sa ma refer
În partea a doua daca va fi cazul, În ceea ce priveste activitatea pe care
o desfasuram aici. Va multumesc.

Îmi spuneti când est~ momentul sa pot sa propun acest.. ...

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnule Primar General simt nevoia sa intervin. În urma cu o

saptamâna, la dumneavoastra În cabinet când s-a stabilit proiectul de
ordine de zi, a existat un proiect, o propunere de proiect de hotarâre
privind majorarea tarifelor de la RADET. Din nefericire acea propunere a
fost numai În posesia dumneavoastra, ea nu a ajuns la Directia de
Asistenta Tehnica si Juridica a Consiliului General, motiv pentru care nu
a putut fi prezentata comisiilor de specialitate ale Consiliului General. Pe
de alta parte chiar În acea sedinta s-au exprimat serioase rezerve
privind oportunitatea prezentei acestui punct pe ordinea de zi, dar
revenind strict la seriozitatea institutiei pe care o conduceti, va
reamintesc ca Consiliul General nu a avut posibilitatea sa studieze acest
proiect de hotarâre datorita faptului ca el nu a fost la Directia de
Asistenta Tehnica si Juridica, deci nu avea cum sa intre În comisie si de
aceea profit ca si doamna Georgiana Zamfir este prezenta, doamna
director de la Directia Asistenta Tehnica si Juridica si o Întreb când a
ajuns acest proiect de hotarâre la dânsa ca apoi sa poata fi adusa la
cunostinta comisiei de specialitate a Consiliului General.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Nu cred ca este de bun augur sa începem sa facem o discutie pe

o tema care nu cred ca intereseaza nici media, nici pe lumea din sala.
Daca aveati ceva Întrebari de pus, trebuia sa le puneti pâna acum.

Acum suntem În sedinta de consiliu si treb~ 'a.l[ecem la procedurile
~ '\~
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normale ale desfasurarii sedintei pe ordinea de zi si nu la anchete
administrative si .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Qomnule Giuaula, daca Îmi permiteti, domnul Primar general a

facut niste afirmatii. Simt nevoia sa Îi aduc aminte, Consiliul General s-a
comportat corect, a venit la comisii, dar nu a avut ce sa studieze datorita
lipsei materiale a acestui punct. Pe de alta parte, asa cum bine stiti,
punctele 11, 12, 13, 14 de pe ordine~ de zi au primit semnatu~a
Primarului General În urma cu circa 20 de minute.

Când vom ajunge la punctul 4, stimate domn o sa va acordam
cuvântul, daca plenul va decide.

Domnul consilier qeneral Popa Griqore Ioan
As vrea sa mai aduc o scurta completare În raport de cele spuse

de domnul presedinte. Mai sunt si alte puncte de pe ordinea de zi care
stiti bine, domnule Primar General, cu tot respectul, urmau sa fie aduse
materialele de catre cei Împricinati, cazul L1RTRAC, pentru a fi analizate
si pentru a decide În cunostinta de cauza. Acest lucru neÎntâmplându
se, buna noastra credinta a condus la a ramâne pe lista pe ordinea de
zi, dupa care respectivul director nu le-a adus În termen util. Urmeaza
ca si acest punct ca si celelalte sa fie analizate În cel mai scurt timp În
sedinta extraordinara de saptamâna viitoare.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnule Primar General, daca pe ordinea de zi suplimentara În

afara de modificarea tarifelor RADET mai sunt si alte propuneri?

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Nu. Urmeaza ca În sedinta de saptamânile viitoare când vom avea

aceasta sedinta, sa introducem si tarifele RADET În aceste conditii, nu
am vorbit despre L1RTRAC tocmai din acest motiv pentru ca el a ramas
agatat pe o lista când toata lumea hotarâsem sa ÎI scoatem de pe lista si
sa ÎI studiem chiar sub presiunea timpului pe aceasta societate, nefiind
În stare atunci noi toti adunati acolo, sa putem sa dam un raspuns
pozitiv sau negativ acestei chestiuni. Deci urmeaza ca tarifele Împreuna •
cu astea sa fie studiate de comisie si sa fie prezentate dumneavoastra
Într-o sedinta ulterioara. Multumesc.
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Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnule Primar, Înteleg ca propuneti scoaterea proiectului de

hotarâre numarul 13 de pe ordinea de zi. Este cel cu L1RTRAC.

Qomnul Primar_General Sorin Mircea Oprescu
Nu ati Înteles bine. Acest punct, numarul 13 ÎI retrageti

dumneavoastra din motivele respective. Eu nu mai fac propunerea cu
tariful de a fi introdus, pentru ca ati auzit cu totii care a fost circulatia
hârtiilor. Asta ne omoara. Este adevarat ca birocratia a Învins autoritatea
În toate tarile, dar poate putem sa facem În asa fel Încât sa nu existe
aceste lucruri. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Multumesc. Daca mai sunt alte propuneri sau amendamente la

ordinea de zi.

Domnul consilier qeneral Meran Dan
Mai avem o propunere pe ordinea de zi care a fost dezbatuta, din

câte Înteleg a fost, are si toate aprobarile, si toate avizele comisiilor de
specialitate si nu Înteleg de ce nu apare acum. Este un proiect de
interes public, este un proiect pentru Bucuresti, este vorba de un proiect
care va ajuta la fluidizarea circulatiei În zona constructiei pasajului de pe
DN 1 si vreau sa vi-I citesc, vreau sa vi-I enunt: Hotarâre privind
trecerea unui teren În suprafata de 5702 mp din domeniul public al
Municipiului Bucuresti În domeniul public al statului. Având În
vedere expunerea de motive a Primarului General al Municipiului
Bucuresti si raportul de specialitate al Directiei Administrare Patrimoniu,
vazând avizele comisiilor de specialitate ale Consiliului General al
Municipiului Bucuresti, tinând cont de solicitarea Guvernului României
nr. 20/867/CZ din 05.09.2008, tinând seama de prevederile art. 9 alin.(2)
si art 12 alin (1) si alin (2) din Legea nr. 213/1998 privind proprietatea
publica si regimul juridic al acesteia, În temeiul art. 36 alin (2) lit. c) si
art. 45 alin (3) din Legea nr. 215/2001 privind administratia publica
locala actualizata, Consiliul General al Municipiului Bucuresti hotaraste:
se aproba trecerea terenului În suprafata de 5702 mp din domeniul
public al Municipiului Bucuresti În domeniul public al statului cu datele •
de identificare prevazuta În anexa ce face parte integranta din prezenta
hotarâre. Patrimoniul Municipiului Bucuresti, patrimoniul statului se
diminueaza respectiv, se majoreaza În mod corespunzator. Predarea 

primirea bunului prevazut la art. 1 se face p~az~ de protocol Încheiat.. ~

~\~
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între partile interesate în termen de 30 de zile de la data intrarii în
vigoare a prezentei hotarâri. Directiile din cadrul aparatului de
specialitate al Primarului General vor duce la îndeplinire prevederile
prezentei hotarâri. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Meran, înteleg ca problema este , conform legii ca sa

poata fi adaugata la ordinea de zi o problema într-o sedinta ordinara, un~.
nou punct, trebuie sa fie o problema de maxima urgenta ....

Domnul consilier qeneral Meran Dan
Este o problema de maxima urgenta având în vedere circulatia de

pe DN 1 asa cum o stiti acum si având În vedere lucrarile care se
desfasoara acolo si pentru a putea urgenta aceste lucrari, trebuie sa
facem aceasta trecere, este vorba de intrarea în pasajul. , ce sa va
spun, este un pleonasm si trebuie sa facem lucrul acesta ca sa putem
debloca lucrarile de pe DN 1, daca se doreste, daca nu.....

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am Înteles. Va rog directia tehnica sa puneti la dispozitia

consilierilor proiectul de hotarâre.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Dragi colegi nu putem sa punem pe ordinea de zi aceasta hotarâre

deoarece nu ne da voie legea, este sedinta ordinara si trebuie sa faca
propunerea , dar domnule primar, dumneavoastra puteti sa
propuneti astazi acea hotarâre. Este o hotarâre care este necesara, zic
eu pentru Bucuresti, o avem pe ordinea de zi, vom stabili si o vom lua În
discutie si atunci vom vedea cine o voteaza si cine nu o voteaza. Asta o
puteti face. Daca tot am discutat-o, daca tot este necesara, este ultima
data când si dumneavoastra si noi mai facem o exceptie de la o ordine
pe care am hotarât sa o stabilim. Va multumesc.

12

Domnul consilier qeneral Horatiu Tica
Domnule presedinte, domnule Primar General, stimati colegi,

vreau a începe prin a va prezenta o întâlnire pe care am avut-o •
împreuna cu colegii din Comisia de Urbanism din Consiliul General cu
arhitectul sef al Municipiului Bucuresti cu domnul Primar General
Împreuna cu Comisia Tehnica de Urbanism propusa spre aprobare în
cursul zilei de astazi. În cursul zilei de vineri ne-am întâlnit cu 3 dintre
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cei 7 membrii ai Comisiei Tehnice de Urbanism, am vrut sa Îi cunoastem
si noi, sa vedem pe cine votam ca sa ne reprezinte În Comisia Tehnica
a Municipiului Bucuresti. Practic aceasta Comisie Tehnica va stabili linia
generala a urbanismului În Bucuresti. În cursul aceleiasi zile am primit si
9 adresa de la o aSQciatie, se numeste "Asociatia Salvati Bucuresti-ul"
condusa de domnul Dan Nicusor, care reprezinta 32 de organizatii
initiatoare ale Pactului pentru Bucuresti. În discutiile avute am Înteles ca
exista anumite contestatii privind memgrii din Comisia Tehnica de
Urbanism. Am facut o propunere si acea propunere o mentin În
continuare domnului Primar General de a Încerca sa nu votam o lista
bloc de sapte deoarece daca unul din colegii nostri sau mai multi din
colegii nostri nu sunt de acord cu o persoana de pe acea lista, lista va
cadea în plen pentru ca este o hotarâre de Consiliu General, pe când
daca am vota nominal fiecare persoana din Comisia Tehnica s-ar putea
completa ca urmare a celui mai mare numar de voturi. Acestea sunt
motivele pentru care noi propunem amânarea punctului 4, privind
votarea componentei Comisiei Tehnice de Urbanism. Chiar v-as
propune domnule presedinte daca am putea sa dam cuvântul
reprezentantilor asociatiei ca sa vedem ce au de spus. Daca sunteti de
acord. Va multumesc.

Doamna consilier oeneral Draohici Aurelia Gratiela
Domnilor colegi, este limpede ca Bucurestiul de trei luni este

blocat si Bucurestiul sta pentru ca sta Comisia Tehnica de Urbanism, iar
argumentele pe care colegii nostri de la PD-L care Înca nu si-au gasit
palierele de reprezentare ale grupurilor de influenta În cadrul acestei
comisii pe care noi am luat-o În discutie si am verificat foarte atent pe
baza curriculum vitae prezentat pentru fiecare dintre ei, nu se întelege
ca este o comisie de profesionisti, care trebuie deocamdata sa îsi dea
masura pe termen scurt si noi am propus trei amendamente foarte clare
prin care aceasta comisie În termen de trei luni sa vina cu un proiect
pentru Bucuresti care sa reflecte În primul rând viziunea domniilor lor
pentru o metropola europeana, în al doilea rând sa aiba un dialog
transparent, deschis cu comisia reprezentata de colegii din Consiliul
General si În al treilea rând au termen de un an pentru a veni în fata
noastra cu un raport de activitate, amendamentul vizând revocarea •
domniilor lor la pachet asa cum au venit, dar daca noi nu îi lasam sa Îsi
dea masura, daca noi nu Îi lasam sa arate ce vor sa faca pentru
Bucuresti pentru ca un nume sau doua nu sunt pe placul
reprezentantilor PD-L, vor bloca Bucuresti•.Ltl asa cum au facut-o de
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fiecare data când interesele de grup nu au fost în concordanta cu
interesele bucurestenilor.

Domnul consilier qeneral Mircea Valentin
~oarte multa patima în aceste cuvinte stimata colega, desi si

dumneavoastra ati semnat, am constatat, Pactul pentru Bucuresti. Si eu
l-am semnat si am de gând sa ma tin de acesta. Eu cred ca exista, si
cred ca de altfel politicienii, nu stiu, vedeti dumneavoastra au prea des
tendinta si spuneati ca o aveti, de a uit~ dupa alegeri ce au semnat
înainte si nu este în regula. Cei aflati aici în sala cer normalitate, nu cred
ca cer altceva, în schimb în aceasta graba eu pot sa întrevad, apropo de
acuzatii o presiune imobiliara. Poate sunt oameni ce îsi vor PUZ-urile
avizate cât mai repede. Nu stiu ce sa cred, dar haideti sa ne tinem la
urma urmelor de ceea ce am promis, nimic altceva.

Domnul consilier qeneral Prioteasa Doru
Eu zic ca daca vorbesc prea mult consilierii devine politica treaba.

Avem acolo reprezentanti în spate, reprezentantii ONG-urilor care sunt
apolitici, societate civila, reprezentanti ai organizatiilor profesionale ale
arhitectilor care si-au facut o cerere sa intervina, ar fi bine sa îi ascultam
putin si pe urma discutam noi politic în comisii.

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Sunt consternat deja si siderat în aceeasi masura. Deci domnilor

colegi, domnule Primar întelegem ca se pare ca si nici astazi nu avem
sanse sa validam acea initiativa pe care ne-ati propus-o. Este vorba
despre un corp tehnic al arhitectilor si am înteles din curriculum vitae pe
care îl avem fiecare dintre noi în mapa ca sunt rectori de la Facultatea
de Arhitectura, arhitecti eminenti, nu înteleg de ce dumneavoastra veniti
cu ONG -urile, pentru ca o sa vin si eu cu taximetristii la legea
taximetristilor.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Stan, va multumesc frumos. Ne repetam.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule presedinte am o rugaminte la dumneavoastra. În

calitatea dumneavoastra de conducator al acestei sedinte lasati-ma sa
vorbesc. Cum nu l-ati întrerupt pe domnul , pai va rog eu
frumos, nu fiti partinitor. Deci parer~amea este ca ar trebui totusi asa
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cum a spus si doamna doctor sa dam posibilitatea sa Îsi arate valoarea
acest corp tehnic si dupa aceea când ne prezinta situatia, daca nu ne
convine venim cu alta hotarâre. Care este problema?

Domnul PrimaJ:,GeneralSorin Mircea Oprescu
Adresându-ma dumneavoastra vreau sa Îmi permiteti sa fac

câteva precizari ca sa fie foarte clar pentru toata lumea si pentru distinsii
reprezentanti ai ONG-urilor care sunt pre~nti astazi În sala. Am propus
aceasta comisie tehnica pentru ca intra În jurisdictia mea de a va
propune dumneavoastra aceasta comisie. Timp de doua luni de zile am
avut Întâlniri cu tot ceea ce Înseamna clasa socio-profesionala a
arhitectilor. Au fost Ordinul Arhitectilor pe Bucuresti, Ordinul Arhitectilor
pe tara, au fost Facultatea de Arhitectura, au fost ceilalti reprezentanti ai
clasei profesionale cu rezultate deosebite În activitatea dânsilor
recunoscuta. Mai mult decât atât, am cautat sa coagulez si probabil ca
unii dintre dumneavoastra nu au la dispozitie lista cu arhitecti români
care au rezidenta În strainatate de a da un sprijin si de a sprijini
activitatea ulterioara, aceea de modificare a Planului Urbanistic General,
aceea de a va prezenta viziunea despre orasul Bucuresti pentru o
perioada de 20, 20 si ceva de ani. As vrea de asemenea sa Întelegeti ca
În acceptiunea unei comisii de urbanism care timp de 18 ani sau poate
mai putin, a functionat doar într-o singura structura, am discutat cu
distinsii reprezentanti ai clasei socio-profesionale ca aceasta comisie
care intra în jurisdictia mea de a va face aceste propuneri, subliniez,
conform legii, nu m-am abatut de la lege nici o zecime de milimetru,
aceasta comisie are rolul de a alcatui un regulament cu care sa vina în
fata Consiliului General, regulament În care aceasta comisie de principiu
am antamat urmatoarele chestiuni: o treime din aceasta comisie la un
an de zile se schimba. Astea erau principii. Ca aceasta comisie va trebui
sa fie formata din 11 oameni, dupa parerea mea. În aceasta comisie
trebuie sa îsi gaseasca locul în continuare urbanisti si arhitecti. Mai mult
decât atât trebuie sa îsi gaseasca un organizator de sanatate locul În
aceasta comisie, un organizator de învatamânt tot în aceasta comisie,
un sociolog aplicat care sa faca parte din aceasta comisie, pentru ca
asta va însemna pe viitor aprobarea unor proiecte de urbanism care sa
cuprinda toate elementele vitale a ceea ce înseamna aglomerari de •
populatie facute în zonele Bucurestiului asa cum vom hotarî împreuna.
Mi s-a reprosat ca nu îi cunoastem. Am spus da, este normal sa fie asa
si ca dumneavoastra trebuie sa Îi cunoasteti. Am rugat comisia de

specialitate a consiliului care a av~tatea sa se întâlneasca cu~,~--~~~:g;
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acesti oameni care fac parte la propunerea mea din Comisia de
Urbanism si Amenajare a Teritoriului. Am venit În fata dumneavoastra
respectând legea cu aceste propuneri. În cadrul Întâlnirii cu domnii
consilieri generali din cadrul Comisiei de Urbanism am facut urmatoarele
precizari: nu sunt d~,.acord cu votul, eu personal, asta este parerea mea,
nu sunt de acord cu votul secret, pentru ca dânsii nu concureaza pentru
functii În structuri politice sau În structuri administrative deosebite.
Dânsii sunt profesionisti mai buni sau po~te mai putin buni, viata o va
arata care vin sa sprijine ideea ca, Consiliul General doreste sa se
Întâmple ceea ce ne-am dorit timp de 18 ani sa existe o disciplina În
modul de a initia constructiile, sa existe zone clare ale Bucurestiului
unde pe viitor se pot face si turnuri .... Deci as vrea sa Întelegeti ca sa
pot sa Închei ca am respectat legea si respect legea ca indiferent de
sforile care s-au tras În spatele acestei chestiuni, am respins total ideea
ca trebuie sa numim În aceasta comisie dupa algoritmul politic, pentru
ca este o comisie profesionala, subliniez, profesionala pentru ca am vrut
si vreau În continuare sa tai orice fel de legatura a unei comisii care ani
de zile a trait sub, unii din comisie pentru ca nu toti, si am proprietatea
vorbelor spuse, au trait sub amenintarea directa a celor care le induceau
PUZ-urile respective. Dumneavoastra stiti ca este asa cum va prezint eu
dumneavoastra, singura mea dorinta este de a repune totusi o disciplina
civica si În aceasta chestiune. În privinta tratatului de care stimatii colegi
de la ONG -uri sunt prezenti aici În sala Într-o forma de protest, le-o iau
Înainte si le spun urmatorul lucru: de abia dupa ce aceasta comisie va
functiona În totalitatea ei, hotarârile majore vor fi luate În consultari
directe si cu ONG-urile cu tot ce Înseamna societate civila În asa fel
Încât atunci când vom aproba un Plan Urbanistic General, este la ceea
ce m-am obligat eu la timpul respectiv si prezentarea unei viziuni de
viitor În ceea ce priveste dezvoltarea acestui oras, toata lumea sa fie În
cunostinta de cauza. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Alte propuneri la ordinea de zi? Daca mai sunt alte propuneri sau

amendamente la ordinea de zi? Un moment. Avem o procedura pe care
trebuie sa o urmam.

Domnul consilier qeneral VIadan Florin Laurentiu
Având În vedere ca punctul 9 nu a fost prezentat la comiSie

propunem scoaterea de pe ordinea de zi.
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Va rog sa ma iertati, Îmi explica si mie acum, nu cunoasteti aceste

lucruri? sau cineva a facut afirmatia de la proprietarul acestor mijloace
ca nu.... , da pai comisia vorbesc, comisia nu a validat acest lucru?

Domnul presed"intede sedinta MurQCalin
As putea sa va dau eu câteva explicatii. În cadrul comisiei juridice

s-a facut analiza acestor mijloace fixe, s-a facut si În cadrul Comisiei de
.o1i

Patrimoniu, au aparut mai multe Întrebari. 'Unele mijloace fixe sunt Într-
adevar din anii 1960, dar sunt si din anul 1996 si din anul 1992, 1994,
motiv pentru care am simtit nevoia sa luam legatura cu cei de la RADET
care solicita casarea acestor mijloace fixe. De la RADET, din nefericire
am gasit o situatie incerta, nimeni nu stia de aceasta cerere care s-a
adresat Consiliului General. Aceasta fiind situatia, nu ne-am clarificat si
cred ca este Întemeiat punctul de vedere al colegului cu cererea de
amânare.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Propunerea de amânare a acestei hotarâri este corecta, deoarece

daca tot facem o propunere de casare a tuturor mijloacelor fixe de la
RADET ÎI rog pe domnul Ramba sa ne faca o propunere uniforma din
toate sectoarele, nu doar din sectorul 3. Deci sa aiba În vedere sa ne
prezinte toate aceste mijloace fixe de casare nu doar În sectorul 3, ci În
toate sectoarele si atunci vom da o hotarâre unitara ca sa nu dam 6
hotarâri. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Daca mai sunt alte amendamente?

Domnul consilier Qeneral Popa GriQore Ioan

Stimati colegi am sa fac o referire scurta la propunerea de proiect
pe care evident domnul primar trebuie sa o faca, cea legata de terenul
de la Baneasa. Partidul Democrat Liberal, grupul de consilieri al
Partidului Democrat Liberal sustine În totalitate realizarea de urgenta a
acestui proiect, dar nu este asa cum s-a insinuat. Si asta vara au fost

discutii În teren Între domnul Primar si domnul Tariceanu În care se •
insinua ca acest Consiliu General s-a opus unei bune etapizari sau a
unui grafic de executie corespunzator. Este fals. Acest proiect este

gestionat În integralitatea lui de catre Ministerul Transporturilor, iar
dumneavoastra primiti aceasta cerere ... rima data În Consiliul
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General. Deci noi nu suntem într-o culpa de blocare a acestui proiect.
Repet. , este vorba de pasajul subteran de la Baneasa. La asta
faceam referire. Si atunci va rog foarte mult sa tineti cont de acest
aspect pentru ca noi optam pentru urgentarea acestor lucrari. O sa va
rna~fao daca tot am. luat cuvântul în aceasta zona, o sa va mai fac o
propunere domnule Primar. Asa cum stiti în derularea proiectelor mari
veti avea ca si o continuitate a proiectelor facute pâna în acest moment,
veti avea un sprijin neconditionat. Spera!Jl sa îsi continue cu aceeasi
viteza lucrul, însa astazi în Bucuresti sunt probleme legate de traficul
rutier si pentru ca nu exista o coordonare institutionala coerenta între
toate zonele care implica luarea de masuri si spun aici Directia de
Transporturi, Administratia Strazilor, RATB-ul, Politia si va propun în
numele PD-L crearea unui comandament de rezolvare a situatiilor
punctuale în trafic acolo unde este cazul. Va dau un singur exemplu:
odata cu demararea lucrarilor pe Schitu Magureanu, datorita faptului ca
lumea parcheaza la Teatrul Bulandra împotriva reglementarilor
existente, trei bulevarde sunt blocate în fiecare zi. Aceasta comisie luati
o ca o propunere care se doreste a dinamiza rezolvarea în punctele
sensibile. Daca vreti într-un limbaj sa ne înteleaga toata lumea, avem un
pacient cu preinfarct din punct de vedere al traficului orice artera care
poate fi descongestionata oricât de mica este ea, îsi aduce beneficiul
catre cei care participa la trafic. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Presupun ca acest comandament, veti propune acest proiect într-o

sedinta ulterioara pentru ca astazi nu avem cum.

Domnul consilier qeneral Purcarea Sorin
Cred ca este totusi o neîntelegere si vroiam sa îl întreb pe colegul

Ionut Popa sa îmi dea o lamurire. Din expunerea pe care colegul meu a
facut-o s-a înteles foarte clar ca în nici un moment noi nu am spus ca
cineva blocheaza sau a dorit sa blocheze sau nu ar fi de acord cu astfel
de propunere. Propunerea se refera numai la faptul ca exista o urgenta
în aprobarea acestui proiect si întrebarea mea catre domnul Ionut Popa
ca asta nu am înteles, este daca PD-L sustine acest lucru si doreste ca
aceasta hotarâre sa fie aprobata? Va multumesc.

As vrea sa fim
catre Premierul
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Domnul consilier qeneral Popa Griqore Ioan
Repet, PD-L sustine aprobarea acestui proiect.

foarte atenti la declaratii. S-a insinuat ,~~ de/. " )~
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României ca onor Consiliul General s-a opus derularii mai rapide a
acestui proiect. O sa punem o pancarta mare a cui este
responsabilitatea pentru ca s-au angajat În lucrari fara sa ne consulte si
fara sa Îsi ia avizele atât de mediu cât si aceste probleme juridice, dupa
care s~ptransferat cJJlpacatre Consiliul General. Multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Câteva cuvinte, dumneavoastra ati l/azut care a fost reactia mea

În momentul când toate lucrurile s-au Îndreptat catre Primarie. Primaria
este de vina pentru ca nu sunt Nu, ca sa repunem adevarul În
drepturile lui istorice, situatia este asa: exista doua bazine mari de
retentie a apelor pluviale care sunt asezate sub pasaj, a caror pret de
cost este undeva la 3.800.000 de euro, 4.000.000 de euro, asa cum se
foloseste În mod curent. Nu am fost de acord sa particip cu nici un fel de
ban la aceasta lucrare pentru ca nu vedeam modalitatea de a putea
produce acesti bani acum, Înainte de sfârsitul anului. Nu aveam sursa
de a produce acesti bani. As fi dorit sa pot sa ajut mai mult acest pasaj.
Acest pasaj putem sa ÎI ajutam În felul urmator si am sa sustin aceasta
propunere facuta sau am sa fac aceasta propunere, cum spunea
domnul consilier general Giugula, având dreptul sa initiez Într-o sedinta
extraordinara, aceea de a fi de acord cu trecerea a 5702 mp din
domeniul public al Municipiului Bucuresti În domeniul public al statului
pentru ca aceasta lucrare sa se poata desfasura În continuare. Primaria
Municipiului Bucuresti nu are de montat acolo decât o teava de drenaj,
este o teava de 936 m prin care ea dreneaza apele pluviale, intra În
Parcul Herastrau si se mai pune un decantor de grasimi În fata, lucrare
care are costuri insignifiante si putem sa o acoperim. S-au scos
autorizatiHe necesare si putem sa Începem. Asta este tot, v-as ruga
respectuos sa mentionati ca initiez aceasta , daca o sustin pentru a
fi introdusa si supusa votului dumneavoastra.

Domnul consilier Qeneral Stan Ion
Domnule Primar, sunt de acord cu ce a spus colegul Ionut Popa,

am o completare În schimb, nu este În preinfarct, este chiar În
putrefactie sistemul traficului În Bucuresti si În acest sens va solicit ca la
prima sedinta extraordinara care aveti intentia sa ne-o propuneti pentru ..
saptamâna viitoare sau când doriti dumneavoastra sa vina si cei care
sunt responsabili, Administratia Strazilor, Directia de Transport din
Primarie sa ne prezinte situatia lucrarilor din Bucuresti, termene de
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executie, de ce sunt Întârzieri, si va dau un exemplu banal, Str.
Eforie .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Qomnule StanJPuteti sa faceti asta la interpeIari. .

Domnul consilier qeneral Stan Ion
Domnule presedinte va rog frumos sa nu ma certati ca sunt baiat

mare, am 1,82 m si 97 Kg, va rog eu frumos, deci va rugam sa ne
prezentati daca se poate pentru ca este În interesul nostru si al
bucurestenilor, mi se pare o mizerie ce se Întâmpla cu traficul si datorita
acestor constructii care nu se mai termina. A trecut vacanta si constat ca
cel putin Str. Eforie este foarte aproape de noi, vedeti ca nu se
finalizeaza nici la anul.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mai sunt alte amendamente? Propuneri pentru ordinea de zi? Nu

mai sunt. O sa le supun În ordinea În care au fost propuse.

Domnul consilier qeneral Prioteasa Doru
Domnule presedinte, eu insist sa le dam cuvântul Înainte de a vota

daca tinem sau nu pe ordinea de zi punctul nr. 4, sa ia cuvântul arhitectii
care reprezinta organizatiile profesionale .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Am notat domnule Prioteasa .

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Fiindca tot mi-ati dat lansajul necesar În a va propune o serie de

proiecte, va rog sa fiti de acord atunci de a lua În discutie si de a hotarî
asupra proiectului cu preturile pentru energia termica În Municipiul
Bucuresti. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Avem o singura problema, nu avem proiectul.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Proiectul este aici. Mai mult decât atât, este În sala si directorul

general care va sta la dispozitie cu toate Iampririle.



Domnul presedinte de sedinta MurQCalin
Rog Directia Tehnica sa se ocupe de multiplicare.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Hentru ca sun1 mai multe puncte sensibile pe ordinea de zi, o sa

supun la vot solicitarea domnului Horatiu Tica, ca Asociatia Salvati
Bucurestiul sa ia cuvântul. Domnul Giugula am terminat, puteati sa o
faceti în timpul propunerilor. ~~

Domnul consilier Qeneral GiuQula Doru Mihai
Va rog frumos, pentru egalitate de tratament a cetatenilor în fata

Consiliului General, toata lumea sa ia cuvântul în acelasi timp. Ori iau
cuvântul la începutul sedintei, ori la sfârsit.

Domnul presedinte de sedinta MurQCalin
Domnul Giugula, consider ca aceasta asociatie .

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
În primul rând nu ma întrerupeti, sunteti egalul meu. Deci daca am

hotarât ca vor lua cuvântul cetatenii la sfârsitul sedintei, toata lumea ia
cuvântul la sfârsitul sedintei. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Giugula, Asociatia Salvati Bucurestiul doreste sa la

cuvântul în legatura cu un proiect de pe ordinea de zi, de altfel doamna
colega Draghici, colega dumneavoastra de partid care a semnat
împreuna cu dânsii proiectul dânsilor si întelegeti cu atât mai bine
importanta introducerii acestui cuvânt pe ordinea de zi.

Domnul consilier general GiuQula Doru Mihai
Domnul Calin, ma faceti sa intru în dialog si nu vreau .

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Giugula, cu asta putem sa încheiem acest punct, Iasati

ma sa supun la vot, puteti sa votati împotriva.

Domnul consilier qeneral Giugula Doru Mihai
Domnule presedinte, nu denaturati discutia. Si eu am semnat

acest Pact pentru Bucuresti. Nu ma ~j,e ~el.. '\~
~
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Foarte bine ati facut, asta înseamna ca nu aveti nimic împotriva.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Giugu.lp singurul motiv pentru care luati cuvântul este ca

sa va filmeze camerele de luat vederi, nu exista un alt motiv.

Domnul consilier general Giuqula DOL.uMihai
Dupa cum vedeti stau cu sp~tele la camerele de luat vederi, nu

stau cu fata ca sa fac campanie electorala, deci si eu am semnat acest
pact si nu ma dezic de el dar în Bucuresti toti cetatenii sunt egali, nu
cineva este mai egal decât altul, când întelegeti ca este si democratie în
Bucuresti.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Problema este foarte diferita, domnul Bocanet si domnul Roman

au probleme personale pentru care au facut petitia, Asociatia Salvati
Bucurestiul vrea sa ne vorbeasca despre proiectul de pe ordinea de zi.

Domnul consilier qeneral Popa Grigore Ioan
Domnul presedinte ca sa nu fie nici un fel de discutii, grupul PD-L

sustine punctul de vedere sa vorbeasca toata lumea la început.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Si aceasta este o varianta. Supun la vot ca domnul Roman

Nicolae, care a ajuns în sala, si care a facut o adresa catre Consiliul
General în data de 15 septembrie 2008, sa se adreseze plenului.
Cine este pentru? 48 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Fuciu D.)

Si domnul Roman Nicolae se va adresa la început plenului ca si
domnul Bocanet Nicolae.

Supun la vot solicitarea Asociatia Salvati Bucurestiul de a se
adresa plenului la începutul sedintei.

Cine este pentru? 49 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O voturi ..
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partea domnului Prioteasa, c~ arhitect Mircea Ochinciuc,
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care este presedintele filialei Bucuresti a Ordinului Arhitectilor din
România, sa se adreseze plenului la începutul sedintei.
Cine este pentru? majoritatea, împotriva? O voturi, abtineri? O voturi

Q sa îi rugam .sase limiteze la 3 minute pentru fiecare.

Supun la vot propunerea domnului Dan Fuciu ca prim punct al
ordini de zi a sedintei ordinare din 29.g9.2008 sa avem punctul de
interpelari

Cine este pentru? 48 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Murgeanu Gh.)

Supun la vot propunerea domnului Ionut Popa de amânare a
punctului 13, pentru o data ulterioara.

Cine este pentru? 48 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Murgeanu Gh.)

Supun la vot scoaterea punctului 9 de pe ordinea de zi.
Cine este pentru? 49 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O voturi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a urmatorului punct,
este propunerea domnului Primar General: proiect de hotarâre privind
trecerea terenului În suprafata de 5702 mp. din domeniul public al
municipiului Bucuresti În domeniul public al statului, cu datele de
identificare prevazute În anexa ce face parte din prezenta hotarâre.

Cine este pentru? 49 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O voturi.

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de
hotarâre privind aprobarea preturilor de producere a energiei
termice În centrale termice de cvartal si centrala termica Casa
Presei Libere, de transport si distribuire a energiei termice livrata
populatiei si agentilor economici prin puncte termice urbane, de
transport pentru agentii economici cu puncte termice proprii, a
preturilor locale medii de facturare a energiei termice pentru agentii
economici si a pretului de producere a apei de adaos dedurizata,
de catre RADET Bucuresti. ..

Cine este pentru? 18 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 23 voturi
(Atanasoiaiei M., Bacaintan G., Begheanu M., Budulan P., Chiris M.,

Cosma R., Cruceanu E., Duta N., Fuci~ - Deac 1., Gherasim V.,6~~'--~'\"
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Mircea V., Murg C., Murgeanu Gh., Neagu M., Pârvu C" Popa 1.,

Prioteasa D., Raicu M., Radoi S., Toma V., Tica H., Untaru V.)
Acest punct nu a fost introdus pe ordinea de zi.

Îl;1aintede a sy.pune la vot amânarea, sau neamânarea punctului 4
v-as ruga sa îi dam cuvântul reprezentantului Asociatiei Salvati
Bucurestiul.

~~
Domnul consilier qeneral Giuqula Ooru Mihai
Domnule presedinte va aduc aminte ca suntem în procedura de

vot a ordinii de zi. Votam ordinea de zi asa cum este ea dupa care dam
cuvântul invitatilor, asa spune procedura si legea, nu întrerupem
procesul de votare ca sa ia cuvântul indiferent cine, cu tot respectul pe
care îl manifest pentru cei care doresc sa se discute, vorbim de
proceduri, votam ordinea de zi si .....

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Stimate domn nu facem decât sa cream un subiect de controverse

absolut inutil, nu doriti decât ca sa amânam, oricum dânsii vor lua
cuvântul la punctul numarul 4. Va aduc aminte ca este În sala si domnul
Sturza, presedinte Organizatiei Arhitectilor din România. Ideea este sa
ne clarificam vis-a-viz de acest subiect ca sa votam În cunostinta, nu
este nimic altceva. Bun, rog sa ramâna În sala, Înainte de punctul 4 vom
da cuvântul asociatiilor profesionale ca sa ne clarificam asupra punctului
4 si vom stabili atunci daca ramâne pe ordinea de zi sau îl amânam.

Supun la vot ordinea de zi În integralitate sa, cu modificarile si
completarile ulterioare.

Cine este pentru? 49 voturi, Împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi
Domnul Bocanet aveti cuvântul, va rog 3 minute.

Domnul Bocanet Nicolae
Buna ziua, va multumesc domnule Primar General si domnilor

consilieri. Rândul trecut am avut niste probleme, nu personale ca nici
acum, va rog sa cititi daca nu sunteti În regula cu cererea pe care v-am
adresat-o, sunt probleme de ordin national si social. Rândul trecut m-am •
referit la acest izvor din parcul Eminescu, din gradina aceasta, care mai
poarta si numele de izvorul lui Eminescu, marele poet, din ce mizerie
pensionarii beau apa. În al doilea rând m-am referit la acesti câini
comunitari care stau În case, cu oamenii..t"L-apartamente, Îi scot pe
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trotuare, murdaresc trotuarele, noi ducem pe covoare si iata cum
spitalele sunt pline de bolnavi. Acum, domnule Primar General va
vorbesc În calitate de, nu v-am dat afara din Primar General dar v-am
coborât la nivel de medic uman, cum dumneavoastra puteti sa acceptati
si sa vedeti acesti r..opii pe care dumneavoastra dupa revolutie ati fost
guvernant, senator si deputat, cum Întreg partidul neocomunist care ne
ati distrus acesti copii, i-ati scos din casele, orfelinatele comuniste, i-ati
abandonat si În canale i-ati dirijat, as@zi nu va este rusine cu ei
domnule Primar General?, vazându-i suflând În pungi pe strada .

Domnul presedinte de sedinta MurQCalin
Domnule Bocanet mai aveti un minut.

Domnul Bocanet Nicolae
Mai am un minut de vorbit, asa ne-ati lasat si pe noi revolutionarii

vagabonzi pe strada, nu va este frica de noi ca vom fi racolati În diferite
retele sau ne vom Înfiinta retele si atunci îi vom lichida pe hoti
guvernanti, senatori si deputati, care ne-au falimentat economia
nationala, astazi sunt miliardari În euro si dolari cu palate În tara si
strainatate si iata domnule Primar General cum ati putut sa traiti Între ei
18 ani. Va multumesc.

Domnul Roman Nicolae
Domnule Primar si stimati membrii ai Consiliului va multumesc ca

mi-ati dat voie sa vorbesc În plen. Am o hotarâre judecatoreasca
definitiva si irevocabila pe care am depus-o la Primarie, legea 10, din
ianuarie si pâna În momentul de fata nu mi se rezolva nimic, numai
promisiuni si vreau sa stiu cui pot sa ma adresez ca sa mi se rezolve
problema?

Domnul presedinte de sedinta MurQCalin
Deci ati Înaintat o petitie va multumim, s-a clarificat.
Asociatia Salvati Bucurestiul va rog sa luati cuvântul

Doamna Vera Marin - purtator de cuvânt
Buna ziua, va multumesc ca ati votat sa prezentam un punct de e

vedere care credem noi ca va fi foarte util atunci când vom ajunge la
punctul 4. În primul rând sper sa ma Încadrez În timp sunt Vera Marin si
sunt purtator de cuvânt nu numai al unui singur ONG ci a 34 de ONG

uri, platforma pentru Bucuresti, am ceva~la În urbanism, sunt
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Domnul Mircea Ochinciuc - presedinte OAR - filiala Bucuresti
Buna ziua, dupa cum ati aflat sunt presedintele Ordinului

Arhitectilor pe filiala Bucuresti, am venit aici cu o interventie în cadrul
celor 3 minute, daca o sa depasesc cu câteva secunde va rog sa ma
tertati, .pentru ca vr~u sa va aduc la cunostinta câteva precizari care o
sa va foloseasca pentru ca în sedinta ordinara în care sunteti sa puteti
sa adoptati, sa votati sau nu aceasta componenta a comisiei tehnice.
Primul este perfect adevarat ca domnul PIjmar General ne-a invitat pe o
parte dintre noi la convorbiri înca de acum 3 luni. Am facut parte dintre
cei invitati atunci, sigur ca mi se parea firesc sa se adreseze Ordinului
Arhitectilor - filiala Bucuresti si am acceptat cu interes aceasta
convorbire. Au fost de fapt 2 convorbiri pe parcurs, a trei cea de vineri,
aflu acum ca a fost o întâlnire în cabinetul domnului primar, la aceasta
nu am participat, la întâlnirea cu reprezentantii consilierilor din Comisia
de Urbanism. Dupa prima întâlnire am marturisit ca as dori si nu eu în
numele meu personal ci al organizatiei pe care o reprezint ca înainte sa
se fixeze cadrul unei activitati a comisiei, sa existe un regulament. Am
convenit cu toti atunci sa facem propuneri de regulament, organizatia
noastra a înaintat aceasta propunere, am înaintat-o si la domnul primar,
am discutat-o si la cea de doua întâlnire. Din informatiile pe care le detin
eu de la colegii mei membrii sau reprezentantii Ordinului National al
Arhitectilor au declarat ca nu au primit o invitatie la aceste discutii, la fel
si cei din Uniunea Arhitectilor, motiv pentru care propunerea pe care am
facut-o, exista o propunere de regulament, cu noua membrii fara sa fi
nominalizat ci pur si simplu fara discriminare sa fie reprezentati în
aceasta comisie atât membrii Uniunii Arhitectilor, ai Registrului
Urbanismului, ai Învatamântului si ai societatii civile. Astazi, ma rog, Îmi
cer scuze domnule Primar înteleg ca sunt 11 nu mai sunt 9 cât am
propus eu, dar vad ca pe lista sunt numai 7. Aceasta este una dintre
primele mele observatii, acum în legatura cu interventia unei distinse
consiliere, doamna doctor, pe care nu o vad aici, vreau sa mentionez
faptul ca dupa stiinta mea cel care a fost suspendat este arhitectul sef
nu si comisia tehnica, deci comisia tehnica în momentul de fata, dupa 3
luni de la ultima ei sedinta de lucru s-a întâlnit fara sa stiu eu, poate ca
eu ma însel va rog sa îmi spuneti daca ma însel comisia tehnica nu s-a
întâlnit desi ea nu a fost suspendata deci putea oricând sa aprobe, sa •
discute, sau sa respinga PUZ-uri. Propunerea mea este exact cum am
exprimat-o În interventia mea pe care am avansat-o vineri domnilor
consilieri si anume: 1. ca sa se reia aceasta discutie în legatura cu
regulamentul pentru ca totusi în momentul de fata s-au schimbat
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lucrurile, În loc de o singura comisie tehnica au aparut doua comiSII
tehnice, ceea ce mi se pare laudabil, este una de strategie si una care
este de lucru, deci În momentul de fata cred ca se poate discuta acest
regulament si componenta ca atare.

A doua problewa este cea a consultarii tuturor organizatiilor pentru
ca dupa informatiile pe care le am nu toate organizatiile au fost
consultate. Va rog sa considerati ca daca mi-am depasit cele câteva
minute am facut-o si pentru ca am foart~ multe de spus, va stau la
dispozitie daca aveti Întrebari.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumim, am Înteles ca În sala este si domnul Mihai Sturza,

domnule arhitect va rog sa luati cuvântul.

Domnul arhitect Mihai Sturza
Buna ziua, nu as vrea sa va rapesc prea mult timp as vrea sa spun

doar ca Ordinul Arhitectilor din România este institutia socio
profesionala recunoscuta de Guvern si deci mi se pare firesc ca ea sa
fie reprezentata În factorul de decizie pentru politica urbanistica a
Bucurestiului În aceeasi masura În care sunt reprezentate si celelalte
asociatii. As fi vrut sa insist asupra acestui fapt mai ales ca Ordinul
Arhitectilor din România este singura instanta care poate reprezenta
toate manifestarile de arhitectura si urbanism din România la institutiile
internationale. Mentionez ca pe lânga noi exista si Registrul Urbanistilor,
Însa pentru probleme de arhitectura suntem numai noi si deocamdata În
formula de 7 noi nu suntem reprezentati, va multumesc.
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Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule presedinte, domnilor consilieri generali, stimati invitati,

domnule Bocanet privitor la izvorul lui Eminescu din acest parc din
apropiere de noi vreau sa va raportez urmatoarele lucruri, m-am ocupat
personal de curatenia din jurul acestui izvor, având acelasi respect pe
care ÎI aveti si dumneavoastra o data fata de monument, a doua fata de
cetatenii care sunt prezenti acolo. Vreau sa va informez ca de cel putin
câteva luni de zile nimeni nu mai bea apa de acolo, pentru simplu motiv
ca toate tevile respective sunt ruginite si dumneavoastra stiti tot atât de •
bine ca si mine ca lucrul acest nu ar fi fost În regula cu starea de
sanatate a cetatenilor care ar fi dorit sa bea apa de acolo, pentru acest
motiv fara tam-tam si fara nici un fel de discutie am dispus la vremea

respectiva rezolvarea acestei chestiuni, ~iti amanunte si nu
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pe cine cred eu ca face fata acestor sarcini. .... si sa spuna daca este
ceva de spus. În discutiile purtate cu presedintele, domnul Tica, consilier
general si presedintele comisiei respective, i-am spus ca doresc de la
aceasta întâlnire exact ceea ce se întâmpla când vorbeste popa
~merican, care la casatoria a doi indivizi le spune urmatorul lucru daca
este cineva în audienta care stie ceva si nu se poate întâmpla aceasta
casatorie sa o spuna acum, daca nu sa taca pe vecie. Domnul consilier
general a înteles aceste lucruri si mi-a sB}Jsun lucru tot atât de valabil
ca si cel pe care vi l-am spus eu înainte: cine credeti domnule Oprescu
ca o sa aiba curajul sa spuna si sa îi reproseze cineva ceva cuiva în
fata? Asa este stimati consilieri, la noi sâmbata si duminica cât au trecut
între aceste întâlniri cu domnii arhitecti propusi în aceasta comisie a
însemnat o chestiune cu amprenta politica. Nu îsi pune arhitectii
Oprescu sau Tica acolo. Acolo se numeste o comisie tehnica
profesionala, dupa care stimati colegi si prieteni prezenti în sala veti
participa la facutul aceluiasi regulament de care vorbiti. Aceasta
comisie, întâi sa lamurim numarul, domnul arhitect Ochinciuc spune de
faptul ca erau 7 si acum sunt 11, nu ati înteles nimic domnule arhitect, v
am spus urmatorul lucru: data trecuta au fost 5 i s-a parut clasei socio
profesionale ca sunt prea putini, proportional urbanisti si arhitecti si am
spus, haideti sa mergem la 7 atunci, dupa care astazi v-am prezentat 7
nume dar va spun respectuos ca în aceasta comisie vor trebui sa intre
oameni profesionisti în ceea ce înseamna organizare sanitara în
colectivitati, om care sa reprezinte organizare în învatamânt, oameni
care lucreaza si au lucrat ani de zile în sociologie si stiu ce înseamna
acest lucru. Nimic din tot ceea ce se va întâmpla în facerea acestui
regulament nu o sa va fie strain dumneavoastra ONG-urilor. V-as ruga
respectuos sa nu confundati o comisie tehnica cu comisia de politici de
urbanism, pe care v-am prezentat-o în mod deschis prin invitarea
colegilor nostri arhitecti, care au rezidenta în strainatate pentru a veni si
a întari ideile arhitectilor care îsi desfasoara activitatea aici. Aceea este
cu totul altceva, aceea este viziune, aceea se va concretiza în Planul
Urbanistic General, în modificarea unor legi ale urbanismului pe care ati
cerut-o si dumneavoastra domnule arhitect Ochinciuc, si am cazut cu
totii de acord ca asa va trebui sa fie. V-as ruga respectuos sa nu
confundati conceptia, viziunea si politica urbanistica cu o comisie ..
tehnica profesionala care sa dea sau nu un aviz atunci când se
adreseaza si când se dezvolta Bucurestiul dupa niste reguli pe care le
dorim c1are.Prin ceea ce se întâmpla astazi aici, eu personal nu doresc

sa induc haosul, eu doresc sa termina~cJ1 acest haos. Daca cineva
~,
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este curios sa afle de ce am pronuntat acest cuvânt îi stau la dispozitie
cu documente concrete. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Da sunt usor nedumerit, presedintele Ordinului Arhitectilor nu

poate face parte din comisia dumneavoastra, este o nedumerire
personala .

• ;1,

Domnul consilier qeneral Tica Horatiu
Domnule presedinte, domnule Primar General se impun doua

lamuriri: referitor la ce spunea domnul Primar General, în cursul zilei de
vineri, dupa discutia avuta între comisia tehnica si domnul Primar
General, am primit o adresa la Secretariat din partea Pactului pentru
Bucuresti. Astazi În timpul sedintei a venit domnul Ochinciuc cu adresa
respectiva, comisia nu avea cunostinta de acele adrese, deci astazi am
luat decizia de amânare a Comisiei Tehnice de Urbanism, nicidecum nu
a fost nici o legatura cu ce spuneti dumneavoastra. Mai mult decât atât
am fost surprins În cursul zilei de astazi, ca unul propus În cadrul
Comisiei Tehnice de Urbanism, domnul Ochinciuc, sa conteste chiar
dânsul Comisia Tehnica. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mergem mai departe pe ordinea de zi, primul punct este cel de

interpelari. Daca exista interpelari va rog frumos sa le anuntati.

Domnul consilier qeneral Zatreanu Dan
Stimati colegi, domnule primar, acum o saptamâna v-am facut o

interpelare scrisa, la cabinetul dumneavoastra, referitor la Zilele
Bucurestiului prin care va rugam si va solicitam sa ne faceti o prezentare
asupra bugetului pe care l-ati cheltuit la aceasta sarbatoare. Din
informatiile noastre, pentru ca din pacate consilierul dumneavoastra,
apropo nu ni i-ati prezentat si am înteles ca aveti 8, 10, poate ni-j
prezentati o data, dublu decât avea Videanu. Consilierul dumneavoastra
neprezentându-ne situatia, din sursele noastre ca sa spun în termen
gazetaresc, am aflat ca ar fi peste bugetul aprobat de noi în legislatura
trecuta. Si anume : ARCUB-ul avea 1.100.000 euro aprobat de catre •
noi, Circul Globus nu avea deloc si Centrul de Valorificare nu avea nici
un ban, cei trei care au conlucrat si au consumat bani. Mai mult ni s-a
spus ca sunt sponsori, am vrea si noi poate În sedinta urmatoare, pentru

ca eu nu am primit niciun raspuns la int~I~, sa ne prezentati care
~\~
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este situatia bugetului consumat, poate eventual si ce sponsori au fost
ca sa le aflam si noi numele si ce suma.

Mai vreau sa va fac o interpelare, o am aici o sa v-o dau, referitor
la Circul Globus. Menajeria Circului Globus, terenul menajeriei Circului
Globus a fost rever}oicat si retrocedat de catre Primaria Sector 2 anul
trecut. De atunci Circul Globus încearca un proces ca sa salveze acest
teren. Primaria Capitalei nu a avut nici o actiune de sprijinire. În cadrul
comisiei, împreuna cu Directia Juridic a ~ecutivului, am gasit o solutie
sa încercam sa atacam titlul de proprietate pe care noi consideram ca îl
putem ataca si tot o data sa avem o discutie cu reprezentantii celor care
au cumparat drepturile litigioase si aici este acelasi lucru tot cu acelasi
sistem. Vreau sa va rog ca sa priviti mai de aproape aceasta problema,
eu v-am mai spus o data când ne-am întâlnit pe hol, problema terenului
de la Circul Globus, retrocedarii. În cazul în care va trebui sa retrocedam
acest teren, Circul Globus va fi în imposibilitate sa îsi desfasoare
activitatea si e pacat sa pierdem o unitate reprezentativa. Si ultimul lucru
pe care vreau sa vi-I spun, acum câteva zile s-au împlinit cele 100 de
zile pe care dumneavoastra le-ati numit în campanie ,'de fericire" pentru
anumite masuri pe care vreti sa le luati ca traficul în Bucuresti sa se
schimbe, din pacate 100 de "zile de fericire" s-au transformat într-o 100
de zile de dezastru. Am vazut cu totii ca zilele acestea s-a circulat mult
mai prost, decât se circula acum 6 luni, acum 12 luni, când se lucra pe
toate strazile si era o justificare spre deosebire de acum când unele
lucrari s-au încheiat, unele stagneaza, deci ar fi trebuit sa se circule mai
bine. Ce facem cu aceste termene domnule Primar? Sunt ele aeriene
sau suspendate, cum va place dumneavoastra sa spuneti, sau sunt
reale? Pâna acum nu am vazut ca ati respectat nici un termen.

32

Domnul consilier general Scarlat Horia
Buna ziua, o sa încerc sa fiu cât se poate de scurt. Vreau doar

atât sa va spun, dragi colegi din partea executiva a acestei primarii,
vineri la orele 14 am ajuns în aceasta primarie, în aceasta institutie cu
dorinta, zic eu legitima, de a citi proiectele pe care astazi trebuia sa le
votam. Vineri nu erau la mapa consilierilor decât jumatate dintre ele. Din
câte stiu eu suntem obligati sa le avem cu 3 zile înainte în cazul unei
sedinte extraordinare si cu 5 zile înaintea unei sedinte ordinare. Va rog •
frumos faceti un efort, nu stiu cât de mare este pentru dumneavoastra,
dar pentru noi consilierii este foarte necesar ca aceste proiecte sa
ajunga la noi în termenul legal si de ce spun aceasta, pentru ca inclusiv

proiectul numarul 14, care este pe ordinea..d... ee zi, eu personali-am primit
~~
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acum jumatate de ora. Mi se pare anormal sa votam pur si simplu fara
sa citim macar o data un proiect. Va rog frumos faceti tot ce se poate
pentru a rezolva aceasta situatie care cred eu ca este jenanta în ceea
ce va priveste. Va multumesc.

{ ~
Domnul consilier qeneral Prioteasa Doru
Domnule Primar, as vrea sa va întreb de ce în Parcul Herastrau au

fost întrerupte demolarile? În momentul în care dumneavoastra în vara
ati început sa demolati, ati demolat doua 'Y'erase,aveam speranta ca se
rezolva problema aceasta, care si în 2004 -2008 s-a miscat destul de
greu pentru ca s-au demolat 10 -15 terase si atunci si acum vad ca s-au
demolat doar doua si s-a oprit. Vreau sa ne dati un raspuns, si în
principiu daca nu o sa fie un raspuns pe care nu o sa îl întelegem prea
bine ma gândesc sa facem chiar o comisie sa verificam ce se întâmpla
acolo, pentru ca altfel devine un fel de concurenta care are pile mai
mari. Unii cu terase ramân în continuare, iar altii sunt demolati si
aruncati pe drumuri. Ori îi tratam pe toti la fel si luptam insistent pe un
lucru si îl terminam, ori îi lasam pe toti. Acum am observat cu interes ca
ati început si în Parcul Tineretului, sper ca acolo sa mearga în
continuare sa nu se mai întrerupa asa brusc si apoi sa uitam total.

În al doilea rând, pentru ca a adus vorba si domnul Scarlat, as
vrea sa remarc ca nu este vorba de Serviciul Tehnic în problema
documentatiei. Sunt multe documentatii care au venit incomplete, nu
poate un serviciu tehnic, care este doar juridic sa completeze din punct
de vedere al problemelor tehnice efective. Adica, la RADET, daca nu se
prezinta un director, dupa ce îl chemi la 3 comisii, la nici una, nu ai cum
sa accepti ca poti casa nu stiu câte zeci de tone de fier, care a fost pus
în opera acum 8, 10 ani, deci nu poti sa accepti ca s-a si distrus.
Problema dumneavoastra este la executiv nu la Serviciul Tehnic.
Proiectele care nu au ajuns la noi nu au ajuns la Serviciul Tehnic .
Serviciul Tehnic în ziua când le-au intrat ne-au anuntat ca sa stie fiecare
comisie ca are de lucru si asta e o întelegere a noastra si o fac
permanent. Deci va rog frumos sa va uitati la departamentele executive,
acolo este o problema vis-a-vis de aceste proiecte si sa îi rugati pe
directori sa se prezinte la comisii, sa dea explicatii pentru ca acelea
daca nu sustin proiectele noi nu putem sa le trecem fara sa avem o
întelegere c1~ra a acestor lucruri. Multumesc ...
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Domnul consilier qeneral Stan Ion
Eu nu am interpelare propriu-zisa , eu am de fapt un mic

comentariu cu colegii, sa le aduc respectuos aminte privind retrocedarea
de la Circul Globus cine a facut demersurile pentru retrocedare cu ceva
timp în,urma când toti eram consilieri, multi dintre noi în aceeasi formula.
În alta ordine de idei~as vrea sa îi raspund si domnului care v-a întrebat
ce sume ati avut de ati cheltuit pentru Zilele Bucurestiului, ce sponsori?
Cred ca sunt întrebari destul de ,sa nu folosesc un cuvânt obraznic ,
penibile pentru ca este o chestie care<l~va apartine dumneavoastra,
dumneavoastra sunteti partea executiva ,raspundeti în fata celorlalti .
Numai o secunda, ma refer la Zilele Bucurestiului, domnule Voicu. Cred
ca mult mai important ar fi ce am spus eu la un momemt dat si m-a
întrerupt domnul presedinte de sedinta caruia îi atrag atentia sa nu mai
încerce sa puna la punct fiecare consilier când ia cuvânul sau sa faca
comentarii, suntem alesi la fel ca si dumnealui si avem dreptul la opinie,
iar referitor la ce v-am rugat putin mai înainte ne intereseaza ce se
întâmpla în Bucuresti domnule Primar cu constructiile acestea de
reabilitarii de drumuri, v-am dat si un exemplu Eforia, am primit un
raspuns de aici, domnul Voicu nu este la Primaria Sector 5, este un
tronson de drum reabilitat de Administratia Strazilor. Deci aceasta
înseamna ca sunteti într-o eroare dumneavoastra. Deci ce ne
intereseaza mai exact, vrem sa stim si noi de ce lucrarile care sunt în
întârziere ce sanctiuni le-a dat municipalitatea, respectiv dumneavoastra
acestor constructori, ce contracte au fost, daca sunt acte aditionale, de
ce sunt întârziate lucrarile, de ce bucurestenii sunt obligati sa suporte la
nesfârsit acest calvar datorita lor si daca se poate pâna la prima sedinta
extraordinara sa ne prezentati si noua situatia acestor lucrari din tot
Bucurestiul si cu preponderenta pe zonele care sunt foarte aglomerate.
Multiumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
O sa îmi permit si eu domnule Primar sa ma înscriu pe lista la

interpelari.

Domnul consilier qeneral Rizoiu Mircea
Stimati colegi, domnule presedinte înainte de a va pune în fata

unei situatii foarte importante privind Comisia de ONG, as vrea sa fac un
mic comentariu si anume sunt nascut ceva mai înaintea dumneavoastra
si acolo unde este Circul astazi pe vremea copilariei mele era o groapa
de gunoi. Întrebarea vine firesc, pe acea vreme nu stiu ca ar fi fost vreun
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proprietar de groapa de gunoi dar în schimb acte vad ca exista. Mai mult
decât atât spun acest lucru datorita faptului ca în zona Drumul Taberei 
Ghencea, unde erau numai unitati militare, sunt foarte multi dintre cei
care îsi revendica terenuri. Tot asa întrebarea vine de unde si pe ce cale
îsi procura aceste 9,Ocumente, pentru ca este chiar sfidator. Acum sa
trec la ceea ce mi-am propus sa constituie interpelarea mea. Domnilor
Comisia de ONG si-a propus si chiar a si facut un pas înainte în legatura
cu o problema, as zice eu mai mult decâti.mportanta, privind situatia din
Bucuresti si anume problema câinilor co"munitari. Domnilor problema
câinilor comunitari nu este o problema care sa nu se bucure de un
interes din partea si a executivului si a legislativului în egala masura.
Spun aceasta pentru ca în ciuda faptului ca domnul Primar General a
repartizat ca si responsabilitate unui consilier, nu îi stiu numele pentru
ca este un nume foarte greoi, nu m-a satisfacut, cel putin pe mine si pe
ceilalti colegi ai mei în legatura cu modul de a interactiona în rezolvarea
acestei probleme. Noi vrem sa rezolvam o data pentru totdeauna acest
lucru si pentru aceasta cer domnule Primar General sa faceti un gest
care sa urneasca din loc aceasta extraordinar de mare problema pentru
ca eu pâna acum am venit la asemenea întâlniri si în cadrul comisiilor,
dar si la foarte multe întâlniri si fara comisii si daca constat ca are aspect
de bataie de joc eu ma las precum motanul. Multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnule Primar am sa Îmi permit sa fac si eu o scurta interpelare.

În primul rând ma alatur opiniei colegului meu, Doru Prioteasa, într
adevar ni Directia de Asistenta Tehnica si Juridica, nu Secretarul
General este vinovat ci o anumita inconsistenta a administratiei pe care
o patronati. Mai departe am citi în Jurnalul National din 17.09.2008, am
citi interviul dumneavoastra foarte interesant, am înteles ca aveti
proiecte extraordinare pentru Bucuresti dar pe care nu le puteti pune în
aplicare datorita unei relatii proaste cu Consiliul General, motiv pentru
care o sa organizati de 3 ori pe an câte un referendum ca sa va puteti
duce la împlinire proiectele majore. Întrebarea mea este punctuala, care
sunt proiectele majore pe care le-ati prezentat Consiliului General si în
care nu ati avut sustinere? Doresc un raspuns. Va multumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Domnule presedinte de sedinta, domnilor consilieri generali,

stimati colegi încep cu raspunsul la ultima întrebare. Am sa va rog

respectuos domnule consilier general pre~ sedinta sa recititi,"
~
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chiar daca nu va face placere, acel articol. Acolo întrebarea celui care a
venit sa îmi ia acel interviu a fost urmatoarea: daca dumneavoastra nu
va veti putea duce la îndeplinire proiectele pe care le doriti, ce veti face,
punct? Deci v-as ruga sa recititi. În al doilea rând domnule presedinte de
secjint~, domnule cqnsilier general vreau sa va explic urmatoru'1lucru.
Din tonalitatea vocH dumneavoastra am dedus ca dumneavoastra
credeti înca ca aceasta este calea pe care noi ar trebui sa mergem.
Vreau sa va spun respectuos domnule p~esedinte de sedinta ca daca
toate aceste lucruri le veti exacerba în <l.:aceastadistinsa adunare eu
personal nu am sa ma asez domnule presedinte. Eu am sa raportez
bucurestenilor ceea ce am de gând sa fac si ceea ce am facut de etapa
sau la sfârsit, dar niciodata nu o sa intru în jocuri de genul acesta.
Începusem sa zâmbesc adineauri, nu are nici o legatura cu discutia
aceasta, adineauri când l-am auzit pe domnul consilier general Tica, nici
nu stiu de ce o fi venit ONG aici si nu înteleg nimic. Începusem doar sa
zâmbesc. În virtutea a ceea ce avem noi de facut aici si a seriozitatii
noastre ca oameni si ca barbati, subliniez ca barbati, daca veti da la o
parte partea ireverentioasa a lucrurilor atunci vom intra într-o normalitate
educationala. Va multumesc

În legatura cu Zilele Bucurestiului, vorbeati domnule consilier
general de o scrisoare, de o întrebare, de o interpelare. Domnule
consilier general nu era o scrisoare la care sa raspund altfel decât am
raspuns. De trei ori pe parcursul a douazeci si ceva de fraze faceti
urmatoarea mentiune: va atragem atentia domnule Primar General ca
orice marire a bugetului încalca legea, va atragem atentia ca încalcarea
legii se pedepseste penal. Domnule consilier general, daca acea
scrisoare venea din grija si din framântarea dumneavoastra, din
nelinistile dumneavoastra de a nu respecta legea, va rog sa fiti linistit am
respectat legea. Pentru ca sa va raspund punctual domnule consilier
general cu pretuire si respect pentru ceea ce reprezentati în Consiliul
General, datele sunt urmatoarele. Bugetul pentru Zilele Bucurestiului a
fost de 1.100.000 euro votat de dumneavoastra, s-au cheltuit un
1.890.000 euro. 790.000 euro au reprezentat sponsorizari. Toate aceste
sponsorizari au fost comunicate în timpul Zilelor Bucurestiului sub
contractul pe care l-am încheiat cu cei care au sponsorizat ca le
multumim, ca spunem despre ei, ca unul îsi pune un baner pe casa, ca
altul îsi pune, glumesc acum desigur,o cascavaleta din aceea de
vodafone prezent la aceasta reuniune, ca unul a dorit altceva, etc.
Niciunul dintre cei care m-au sponsorizat nu mi-au facut nici un apropo
ca ar dori PUZ-uri sau ar dori altceva.
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adaugati peste de cei 3 ori banii cât a costat lucrarea respectiva si În
acest moment am aceasta proprietate si responsabilitate a vorbelor
mele. Nu ma sperie ca m-au dat În judecata, nu ma sperie ca am sa ma
duc sa târasc holurile la tribunal. Ei nu stiu un singur lucru, ca eu sunt
vaccinqt de catre IIlagarie si smecherie de genul acesta, ca sa nu
folosesc celebrul cuvânt" mangleaIa".Deci as vrea sa va spun ca nu m
am oprit deloc, am mers pe malul celalalt al Lacului Herastrau, acolo am
constatat dupa ce am desfiintat Circul StrY1kicu rotile si chemin de fer-ul
acela care erau acolo, care avea toate, absolut toate aprobarile desi În
fiecare saptamâna se Întâmpla câte un accident,mai usor din fericire. Ar
fi fost bine sa nu fie deloc. Dupa ce am facut desfiintarea constructiei,
am constatat ca unii dintre marii moguli au cumparat acel pamânt În
anul 2003 si a venit si a montat gard si m-am dus cu portareii acolo ca
sa iau gardul sa îl scot si are toate documentele din anul 2003 cu privire
la acel pamânt pe care figura o S.C..... cum se chemau astea cu
leagane la noi. Asta se Întâmpla. Am promis ca Încerc sa introduc
acest. ...nu ma opreste nimeni domnule consilier general, va rog sa ma
credeti. M-am dus În Parcul Tineretului si as vrea sa Întelegeti foarte
bine, numai pe locurile care nu au autorizatie. Urmeaza partea a doua,
sa va spun cine a dat autorizatii, sa va spun cine În detrimentul legii a
tratat legea cu nepasare si si-a batut joc. Urmeaza sa va spun si sa va
informez domnule presedinte. Pentru asta raportul meu despre
Bucuresti nu este gata, pentru ca sunt supozitii si eu la usa la mine nu
m-am luat dupa cei care vin sa toarne. Nu sunt În PSD cei care vin sa
toarne. Va spun asta domnule presedinte, va spun asta domnule
consilier general, v-o spun cu toata durerea. Sunt oameni care au
participat si sunt oameni care sunt prezenti aici În sala, pentru asta
domnule consilier general nu am facut tam-tam din aceasta chestiune,
nu am nevoie de imagine personala pentru ceva ce am promis, nu ma
duc În fata camerelor de luat vederi sa spun: " eu, Oprescu distrug pe
toti nemernicii", eu Întâi Îi distrug si dupa aceea raportez. M-am aprins
pentru ca nu aveti idee si nu ma plâng, va spun doar respectuos. Nu
aveti idee câta presiune si nu pe mine domnule, nu Îndraznesc pe mine,
va dau cuvântul meu de onoare, pe cei din executiv. Nu stiu daca astia
or fi Îngerii de pe dric, dar nici dracii de pe dric, credeti-ma.

În legatura cu participarea directorilor din executiv, domnule •
consilier general va raportez ca nu am nici un director În executiv.
Director În executiv a fost asa: dupa plecare directorului general al
Directiei Transporturi din functie, dupa plecarea directorului general am
ramas cu trei directori executivi. A trebuit s~l~pe altii ca sa pot sa
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descopar dupa doua luni si jumatate unde sunt proiecte legate de
parcari. Majoritatea lor s-au ocupat de ascutit creioane si gume. Sunt în
fata 150 de taximetristi pentru ca nu sunt în stare directorii mei executivi,
dar asta mi-am lasat-o sa vin sa v-o prezint la organigrama si sper ca la
9rganigrama sa nu ~e mai întâmple nici macar asa cum încearca sa se
întâmple acum cu o comisie de profesionisti. O comisie de profesionisti
care sa faca sa mearga lucrurile. Stiu stimati colegi ca exista oameni pe
lumea asta care doresc sa aiba aceleasi beneficii, stiu ca exista mii de
interese care nu au nicio legatura CU comportamentul politic al
formatiunii, care au legatura numai cu dorinta de a aduna bani si de a
impresiona. De a impresiona pe cine? Executivul din primarie? Stiu ca s
a recomandat Departamentului de Achizitii sa plece toti în bloc, ca sa nu
pot sa fac achizitii pentru primarie. Nu îmi este frica domnilor consilieri
generali, nu îmi este frica stimati bucuresteni de toate aceste presiuni,
le-am avut toata viata mea, atâta timp cât nu gresesc eu. În momentul
când gresesc eu si îmi arata cineva ca am gresit îmi scot palaria. A doua
zi am plecat eu, nu cei care doresc. M-au tratat ca un papagal cu
asezamintele Brâncovenesti. Cu o jumatate de ora înainte mi se spune
ca trebuie sa semnez? Am avut o discutie cu domnul Secretar Toma.
Asa cum avem aparatul, prost, bun, daca mi se mai întâmpla o data asa
ceva sa ma lase în pace si aduc pe altii care poate sunt mai prosti, nu
au învatat atâtea câte a învatat dânsul, dar nu pot sa vin în fata
dumneavoastra cu proiecte pe care sa le retrag pentru ca unii nu doresc
sa se întâmple nimic. Nu domnule consilier general Tica, va rog sa ma
iertati, nu aveti nicio dreptate. Sâmbata si duminica în structurile
dumneavoastra de partid s-a discutat despre comisia tehnica, desi v-am
spus respectuos domnule consilier general ca nu exista nicio amprenta
politica, nu exista nicio dorinta politica, exista dorinta profesionistilor,
atât. Din cauza asta v-am spus asta domnilor. Da bun, eu nu v-am facut
nicio acuza domnule consilier general, v-am spus s-a discutat nu ca ati
discutat. Si eu dupa aceea nu pot sa va reprosez nimic domnule, pentru
ca noi ne-am înteles ceva acolo în sensul bun, ne-am înteles cu toata
lumea de fata nu cu altceva, iar dupa aceea se întâmpla altceva pentru
a arata ca ce? Ca Oprescu nu este sprijinit în proiecte? Vorbeati usor
tendentios despre minunatele proiecte. Vreau sa va raspund urmatorul
lucru si cu asta am terminat pentru ca nu vreau sa dau senzatia macar
ca plictisesc pe cineva. Daca erau minunate proiecte pâna acum vi le
afisam aici de 1426 de ori. Am respectat predecesorii mei si îi respect
pentru ce au facut bine si nu o sa auziti din gura mea niciodata atât cât

s-a respectat legea ca Videanu este de vin~~-4..o,' ca Basescu este de
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vina ca ca Ionescu, care era viceprimar este de vina ca nu o sa
ma auziti niciodata vorbind asa. Pai nu v-am prezentat minunatele
proiecte domnule consilier general presedinte de sedinta pentru un
singur motiv, ca am stat sa le analizez pe cele desfasurate de
dumnekavoastra en-Jitre cu toti aici Împreuna cu Primarul General de
atunci si nu am vrut sa repet si nu vreau sa repet greselile pe care le-a
facut si le-ati facut si le-am facut si eu la rândul meu, nimeni nu este
perfect. Nu vreau sa le repet, vreti s,a va spun doar un singur
lucru,domnule consilier general presedinte de sedinta, pai sa va spun
domnule consilier general presedinte de sedinta, ca În momentul În care
500 de milioane de euro au fost puse la dispozitia bucurestenilor, În
momentul când domnul Videanu a obtinut acesti bani, când au intrat
acesti bani, În momentul acela nu era nici un proiect În Primaria
Generala? Sa va spun ca proiectele au fost adunate Între timp si foarte
bine ca au fost adunate si foarte bine ca s-au consumat banii pe lucruri
importante. Am stat sa vad unde s-au gresit acolo de am întârziat si am
ajuns cu strazi sparte si neterminate. Asta am stat sa fac. Am stat sa fac
analiza, sa nu vin sa vorbesc prostii În fata dumneavoastra aici, sa le
spun bucurestenilor prostii, sa le spun ca unii sunt hoti si unii sunt Îngerii
de pe dric. Nu! Sa le spun ca unii au furat putin si altii au furat mai mult
si din cauza aceea nu au ei, ceea ce trebuia sa aiba din cauza ca le-a
fost mila, din cauza ca au procedat asa am În sala un distins prieten si
nu Îi spun numele, care În momentul În care am vrut sa penalizez pe un
... pentru o minciuna pe care mi-a administrat-o în nici un caz financiara,
a venit si mi-a spus: "mai Sorine, nu fi exagerat" si eu i-am raspuns "ai
dreptate" poate ca am fost eu exagerat dar nu prea suport sa ma minta
cineva, nici eu nu mint. Stiti ce s-a Întâmplat dupa asta? Nu s-a
Întâmplat nimic. Eu l-am ascultat pe distinsul meu prieten si acum ma
duc la judecata sa ma judec cu acela ca nu merita nici atâta, va dau
cuvântul meu de om. Va rog sa ma iertati daca m-am Întins si daca am
spus lucrurile pe care le-am spus, le-am spus din suflet si nu le-am spus
cu nici un fel de party- free. Le-am spus pentru ca le traiesc În fiecare zi
de trei luni si nu ma plâng, ca eu cu mâna mea mi-am facut-o. Va
multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Va multumim. Am facut referire domnule Primar la proiectele În

care Consiliul General s-a opus si la care veti apela la referendum.
Domnule Giugula deocamdata vorbeam, va rog sa ma lasati În pace. Pe

de alta parte una dintre interpelari este,.~ proiectelor la comisii."~~-=~=._.))
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Repet, astazi ne-am trezit ca la 4 proiecte de pe ordinea de zi au primit
semnaturile dumneavoastra la ora 12.40. Este o situatie absolut
anormala pe care dorim sa nu o mai prelungim. La comisii oamenii vin,
îsi pierd timpul si nu au ce sa analizeze. Nu este vina consilierilor ca nu
~uce ~a faca în cor!).isie.Ar trebui sa luam masuri împotriva unei parti a
executivului dar nu este treaba noastra.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu•...,

Daca îmi permiteti vreau sa fac doar o mica precizare: am
mostenit 80 ..... am mostenit un numar de proiecte care nu intrasera în
comisie sau unele intrasera în comisii. Le-am întors catre comisii cu
rugamintea de a-mi spune daca mai sunt valabile sau nu, daca mai
dorim sa le facem sau nu, iar eu la rândul meu va spun si ma mir si eu la
fel ca domnul presedinte de sedinta, înapoi nu mi s-a întors nimic.
Doamna exagerez cu ceva?

Doamna consilier general Ana -Claudia Tapardel
Stimati colegi, domnule presedinte de sedinta discutam de mai

mult si facem polemica, scopul acestui Consiliu General nu este de a
face polemica si de a arunca mingea ca la ping-pong dintr-o parte în
cealalta,mai mult decât atât domnule presedinte de sedinta,cu respect
va rog pentru vârsta dumneavoastra sa nu ne mai tratati ,chiar daca
sunt mai tânara ca dumneavoastra dar nu îmi doresc sa fiu tratata nici
eu ,nici colegii mei ca niste prescolari care sunt pusi la colt si trimisi la
locul lor de fiecare data când dumneavoastra nu va convine ceva.Ne
respectam si nu ne punem la colt. Va multumesc. V-am ales si astazi ca
la al XIV-lea congres.

- domnul consilier general Roseti George Adrian a parasit sedinta
la ora 15.30 -

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mergem mai departe,mai exista cineva la punctul interpelari?nu

mai exista,deci mergem mai departe pe ordinea de zi ,urmatorul proiect
pe care îl supunem aprobarii plenului este proiectul de hotarâre
privind modificarea prevederilor H.C.G.M.B. nr.225/2004 referitoare
la aprobarea organigramei, numarului de posturi si statului de
functii ale Centrului de Cultura" Palatele Brâncovenesti ".

Cine este pentru? 48 voturi, împotri~ voturi, abtineri? O voturi.Acest proiect a trecut. _~
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Urmatorul proiect pe ordinea de zi este proiectul de hotarâre
privind aprobarea tarifelor aplicate de RADET Bucuresti pentru
lucrari de interventie la instalatiile interioare ale clientilor ... .

Cjne este pentru? 47 voturi, Împotriva? O voturi, abtineri? O voturi.
Acest proiect ci trecut. .

Pentru proiectul de hotarâre nr. 4 domnul Horatiu Tica a cerut
amânarea acestui proiect. Vreau sa va Întreb daca va m~ntineti aceasta
pozitie?

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Am ascultat cu deosebit interes discutia ONG-urilor si vreau sa va

spun ca eu am Înteles urmatoarele: În acest Pact care este semnat de
mine, Pact pentru Bucuresti am semnat si am fost de acord cu
urmatoarele: se va urgenta procesul de retrocedare al proprietatilor. Se
vor realiza conform uzantelor internationale o strategie de dezvoltare a
Bucuresti-ului În Planul Urbanistic General. Se va stopa actuala practica
scandaloasa si unica În Europa a urbanismului privat contra cost,
Certificatul de Urbanism se va rezuma la a fi un act de informare si nu
va mai trimite la initierea unui PUZ, orice lucrare de arhitectura si
urbanism de arta publica va fi pe baza unor concursuri de solutii, se vor
restructura Directiile de Urbanism din Primaria Generala. Membrii
consiliilor locale si primariile se obliga sa respecte avizul consultativ al
comisiilor tehnice. Eu nu am Înteles sa particip la o vendeta Între fostii
studenti si fostii profesori. Daca ma uit la interventia respectoasei
doamnei de la ONG, dânsa a terminat facultatea În 1999, nu vreau sa o
Întreb ce note a avut, dar Înteleg ca spiritul de revolta al unui student
Împotriva unui profesor se manifesta si acum. Deci domnul Primar ne-a
informat ca aceasta comisie nu exista, este desfiintata. Daca nu o votam
astazi, vom bloca În continuare proiectele pe care noi le-am semnat În
acest program pentru Bucuresti. Când am fost consecventi si când am
fost seriosi? Când am semnat acest document, sau acum când refuzam
sa punem o comisie care sa lucreze la aceste planuri care nu vor avea
nici un efect fara votul dumneavoastra. Eu vreau sa fiu foarte exact În
ceea ce spun si nu ma fac partas la o disputa de principii si de orgolii
mai ales ca un distins domn este chiar În comisia propusa. Este
nemultumit ca este propus sau este nemultumit ca ce? Nu
Întelegem. Este adevarat ca atunci unde tli arhitecti sunt multe' .. ~ ~
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pareri, unde sunt multi avocati sunt multe pareri, iar dumneavoastra va
trebui sa luati o decizie legala. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Domnul Giugula, îmi permit sa va atrag atentia ca unde sunt multi

consilieri sunt mai multe pareri. Deci propun la vot propunerea de
amânare a proiectului nr. 4 privind aprobarea componentei
nominale a Comisiei Tehnice de Amenajare a Teritoriului si

.3;i.

Urbanism pentru o data ulterioara.

Cine este pentru amânarea acestui punct? 28 de voturi, împotriva
amânarii? 13 voturi ( Giugula D., Stan 1., Draghici G., Tapardel C., Popa
M., Tanase G., Georgescu 8., Rizoiu M., 8erbecaru A., Anton M.,
Câmpurean M., 8urcau D., Paduraru A.) abtineri? 3 voturi ( Poterasu C.,
Meran D., Purcarea S.)

Acest punct a fost amânat.

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu
Sigur eu va multumesc pentru cele ce dumneavoastra ati înteles

foarte bine din ceea ce am spus, as vrea însa sa semnalez Consiliul
General ca pâna la formarea si formarea va fi mâine si din nou acestei
comisii cu aceeasi membrii pentru ca respecta toate conditiile din
punctul meu de vedere, cum cunoasteti tot atât de bine legea ca si mine,
niciunul dintre Planurile de Urbanism nu vor intra spre aprobare sau pe
site pentru a fi discutate pâna când dumneavoastra nu veti valida
aceasta comisie, asta, alta, nu stiu. Cert este însa ca spun acest lucru:
nu are prerogativul arhitectul sef, o spun tare de acum ca sa nu dau, de
a da drumul împreuna cu Primarul, de a da drumul acestor proiecte de
urbanism. Asta ca sa nu mai primesc dupa ce se termina sedinta si de-a
lungul acestor saptamâni 4426 de interventii facute în majoritatea
cazurilor de oameni care astazi nu li s-a parut normal sa voteze aceasta
comisie. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Mergem mai departe, va propun votului proiectul de hotarâre

privind desemnarea unui reprezentant al CGMB În Consiliul de
Administratie al Casei de Asigurari de Sanatate a Municipiului
Bucuresti.

V-as ruga sa faceti propuneri.
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Domnul consilier qeneral Popa Grigore Ioan
ÎI propunem pe domnul Lucian Duta.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
V.aÎntreb dac~.mai exista si o alta propunere? Nu mai exista o alta

propunere, va rog frumos faceti buletinul de vot. Este vot secret.
Procedura de vot ramâne aceeasi, se bareaza cu o bara daca nu ÎI doriti
pe domnul Lucian Duta. Puteti sa îl barati. ;

Mergem mai departe. Urmatorul proiect de hotarâre este proiectul
de hotarâre privind desemnarea a sase consilieri generali ca
membri În Autoritatea Teritoriala de Ordine Publica a Municipiului
Bucuresti.

Aici sunt 6 consilieri generali, sunt alti reprezentanti ai societatii
civile ale diverselor institutii publice. Pentru Consiliul General va rog sa
faceti propunerile.

Domnul consilier qeneral Poterasu Cornel Constantin
Înainte sa fac propunerea, as vrea sa mentionez faptul ca este

singura propunere a grupului de consilieri ai Partidului National Liberal
În persoana domnului Dan Meran.

Domnul consilier general Popa Grigore Ioan
Conform reprezentarii În Consiliul General, grupul POL propune 3

persoane pentru componenta acestei comisii: doamna Roxana Cosma,
domnul Gabriel Pârvu si pe domnul Mihai Neagu.

Domnul consilier general Georgescu Boqdan
Conform reprezentativitatii Consiliului General, PSD-ul propune 2

consilieri În cadrul ATOP si anume: Doru Giugula si Bogdan Georgescu.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Pâna sunt gata buletinele de vot domnul Horia Scarlat .

Domnul consilier qeneral Scarlat Horia
Ca membru al PNL În spirit liberal ma autopropun În aceasta

comisie. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Rog comisia tehnica sa faca biletele. As vrea sa repetam putin.

Deci candidatii pentru cele 6 postur~'s: nul Dan Meran, doamna
• &>
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voturi.
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Roxana Cosma, domnul Gabi Pârvu, domnul Mihai Neagu, domnul Doru
Giugula, domnul Bogdan Georgescu si domnul Horia Scarlat. Repet
procedura de vot, barati cu o bara numele candidatului pe care nu îl
doriti. Dragi consilieri va rog frumos sa ramâneti la locurile
gumneavoastra. Va propun ca în ambele situatii comisia de numarare a
voturilor sa fie una si aceeasi cu comisia de validare.

Cine este pentru? 48 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O

.v,

Rog comisia sa mearga în spate pentru numarare si va propun
sa luam o mica pauza.

Domnul consilier qeneral Micea Valentin
Procesele verbale ale voturilor de pâna acum. În primul rând

proces verbal încheiat astazi 29 septembrie 2008 orele 16.00, privind
desemnarea unui reprezentant al C.G.M.B. în Consiliul de Administratie
al Casei de Sanatate a Municipiului Bucuresti. Voturi anulate niciunul,
voturi valabil exprimate 46, voturi pentru 43, voturi împotriva 3. Ca atare
se declara ales ca reprezentant al C.G.M.B. în Consiliul de Administratie
al Casei de Sanatate a Municipiului Bucuresti domnul Lucian Duta.
Felicitari.

Cel de al doilea proces verbal încheiat astazi 29 septembrie
2008 orele 16.00 privind desemnarea a 6 consilieri generali ca membrii
în Autoritate Teritoriala de Ordina Publica a Municipiului Bucuresti. S-a
exprimat un numar total de 46 de voturi, voturi anulate au fost doua, iar
voturile au fost date în ordinea urmatoare: pentru doamna Cosma
Roxana voturi pentru 41, împotriva 3, pentru domnul Pârvu Gabriel
voturi pentru 41, voturi împotriva 3, pentru domnul Neagu Mihai voturi
pentru 41, voturi împotriva 3, pentru domnul Georgescu Bogdan voturi
pentru 43, voturi împotriva 1, pentru domnul Giugula Doru voturi pentru
43, voturi împotriva 1, pentru domnul Dan Meran voturi pentru 15, voturi
împotriva 29, pentru domnul Scarlat Horia voturi pentru 31, voturi
împotriva 13. Având în vedere aceste voturi se declara alesi ca membrii
în ATOP urmatorii: domnul Neagu Mihai, domnul Pârvu Gabriel, doamna
Cosma Roxana, domnul Georgescu Bogdan, domnul Giugula Doru si
domnul Scarlat Horia.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Va multumim, mergem mai departe pe ordinea de zi, urmatorul

punct pe ordinea de zi proiect de hotarâre privind aprobarea
actualizarii indicatorilor tehnico-economici aJ~rentiobiectivului de
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investitii "Reabilitarea zonelor urbane cu deficiente majore În
sistemul de canalizare si alimentare cu apa din municipiul
Bucuresti -inclusiv modernizarea sistemului rutier aferent 
sectoarele 1 si 6" si actualizarea cofinantarii proiectului prin
transferuri de la bugetele locale ale sectoarelor 1 si 6.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Pentru colegii care sunt mai noi în .90nsiliu, vreau sa le aduc la

cunostinta ca am avut lungi dezbateri pe acest proiect în legislatura
trecuta, având în vedere ca s-a încercat o finantare ascunsa a
proiectului Baneasa. Constat ca si în acest proiect pe lânga finantarea
sistemului de alimentare cu apa a sectoarelor 1 si 6 într-adevar este
necesar sa se faca aceasta reabilitare deoarece oamenii sunt sub ape,
noi vom vota acest proiect de hotarâre dar pentru a se consemna în
procesul verbal trebuie sa îl rog pe domnul Primar General oriunde s-ar
afla sa nu finanteze aceasta parte a proiectului având în vedere ca
pentru zona Baneasa exista un proiect privat de care trebuie sa se
finanteze singur. Va multumesc.

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot acest proiect de hotarâre.
Cine este pentru? 40 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? O voturi
Acest proiect de hotarâre a fost adoptat.

Domnul consilier qeneral Valentin Mircea
Ar trebui sa se afle în sala Primarul General sau unul dintre

viceprimari care sa îl reprezinte pentru ca Primarul General este
initiatorul acestor proiecte si legea spune ca trebuie sa le sustina. Deci
oriunde ar fi Primarul General poate se întoarce în sala.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Trecem la urmatorul proiect pe ordinea de zi proiect de hotarâre

privind aprobarea participarii municipiului Bucuresti, În calitate de
membru fondator la constituirea Asociatiei pentru Promovarea si
Dezvoltarea Turismului În Bucuresti.

Domnul consilier general Atanasoaie Mihai
Aici Comisia pentru ONG-uri îsi da avizul favorabil, însa avem o

singura propunere de completare a Actului GonstiJutiv al Asociatiei la
capitolul V, art. 8 care se refera la obiectl!l"tfe ac:tivitat~ al Asociatiei am
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dori completarea lui, În sensul ca printre obiectivele de activitate ale
Asociatiei sa figureze si eliberarea arterelor mari ale Capitalei de
magazinele gen sex-shop si concentrarea acestora Într-o zona speciala.
Am hotarât aceasta pentru ca nu credem ca suntem capitala Thailandei
sa favorizam turismuj sexual.~_. - - ."

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Alte amendamente la acest proiect? ~.

Supun la vot amendamentul domnului Mihai Atanasoaiei, este
vorba de completarea art.5, capitolul 8, obiectivele acestei Asociatii
pentru Dezvoltarea Turismului cu amendamentul formulat de domnul
Atanasoaiei, eliberarea marilor bulevarde de magazinele de tip sex-shop
si mutarea lor În alte zone ale orasului, concentrarea lor În alte zone ale
orasului. Este doar un obiectiv.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Sunt de acord cu propunerea domnului Atanasoaiei, dar sa ne

spuna unde? Ca daca iar o luam cu sectorul 5, cu sectorul 7 nu dam
dovada de seriozitate.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Nu Într-o alta zona. Eu Înteleg .....

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Ori la periferiile sectoarelor, În alte zone destinate ....

Domnul consilier qeneral Prioteasa Doru
Domnul Giugula, dumneavoastra stiti unde nu va vede lumea ca

intrati acolo si mutam acolo.

Domnul consilier qeneral Giuqula Doru Mihai
Deoarece mi s-a rostit numele, domnule coleg te rog frumos sa dai

dovada de seriozitate chiar suntem În interesul cetateanului. Haideti sa, ,
facem o propunere corecta, la periferia sectoarelor, În zonele unde nu
sunt scoli, ceva de genul acesta .

Doamna consilier general Cosma Roxana
Domnul presedinte as dori sa supuneti votului inclusiv

amendamentul propus de dumneavoastra, acela de retragere de pe
marile bulevarde, care vine În Întâmpin~recr-c~ului nostru a domnului

\ ,,- , 1, \i".
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Giugula si anume nu Încercam sa le localizam În sectoare anume, ci
încercam numai sa definim anumite zone în care nu urmeaza a le mai fi
permisa activitatea.

Qomnul prese..dintede sedinta Murq Calin
Atunci reformulam amendamentul, deci eliminarea magazinelor. ...

Domnul Atanasoiaiei a propus amendament la proiectul de hotarâre
numarul 8, la art.5, capitolul VIII care fC\.Yevorbire despre obiectivele
acestei Asociatii pentru Promovarea Turismului în Bucuresti, iar
amendamentul suna astfel: eliminarea magazinelor de tip sex-shop de
marile artere din municipiul Bucuresti si concentrarea lor în alte zone ale
Capitalei. Acesta este un obiectiv.

Cine este pentru introducerea acestui amendament? 41 voturi ,
Împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.

Acest amendament a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotarâre cu modificarile votate anterior.
Cine este pentru? 41 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect a fost adoptat.

Trecem la urmatorul proiect pe ordinea de zi proiect de hotarâre
privind delegarea unui membru al Consiliului General al
Municipiului Bucuresti În comisia de solutionare a Întâmpinarilor
formulate de proprietarii sau titularii altor drepturi reale asupra
imobilelor În cauza propuse pentru expropriere.

Astept propuneri.

Domnul consilier qeneral Gâf Deac Ioan
Din partea PNG-CD îl propunem pe domnul Daniel Fuciu.

Nu mai sunt alte propuneri? Rog Secretariatul sa completeze
buletinele de vot.

Procedura de vot, ca de obicei va rog sa barati cu o linie
candidatul pe care nu îl doriti.

Trecem la punctul 11, proiect de hotarâre privind constituirea
unei comisii de repartizare a locuintelor pentru persoanele
expropriate pentru cauza de utilitate publica
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Asa cum am vazut în proiectul de hotarâre este vorba de o
comisie formata din 5 membrii, 3 reprezentanti ai executivului si doi
reprezentanti ai Consiliului General.

Va rog sa faceti propunerile.

D<omnulconsiÎi'er qeneral Popa Griqore Ioan
Din partea grupului PD-L îl propun pe domnul Mihai Atanasoaiei.

Domnul consilier qeneral Meran Darf"
Din partea PNL îl propun pe domnul Robert Nitu.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Cei doi candidati sunt domnul Mihai Atanasoaiei si domnul Robert

Nitu. Rog Secretariatul sa completeze buletinele de vot.
Procedura de vot, ca de obicei va rog sa barati cu o linie

candidatul pe care nu îl doriti.

Trecem la punctul 12, proiect de hotarâre privind constituirea
unei comisii de repartizare a locuintelor pentru persoanele
evacuate din Zona Pilot A din Centrul Istoric, precum si abrogarea
HCGMB nr.293/2008

Este o comisie formata din 5 membrii, 3 membrii ai executivului si
doi consilieri generali..

Va rog sa faceti propunerile.

Domnul consilier qeneral Popa Griqore Ioan
Din partea grupului PD-L îl propun pe domnul Mircea Valentin.

Domnul consilier qeneral Meran Dan
Din partea PNL îl propun pe domnul Gabriel Tanase.

Domnul presedinte de sedinta Murq Calin
Cei doi candidati sunt domnul Mircea Valentin si domnul Gabriel

Tanase. Rog Secretariatul sa completeze buletinele de vot.
Procedura de vot, ca de obicei va rog sa barati cu o linie

candidatul pe care nu îl doriti.
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Cine este pentru? 40 voturi, împotriva? O voturi, abtineri? 1 vot
(Giugula M.)

Pe buletinele de vot veti gasi si persoanele din executiv.
,

Pentru ca punctele 10, 11 si 12 contin si alte prevederi, dupa ce se
efectueaza votul le vom vota în integralitatea lor.

Rog Comisia de numarare si validar~ sa se întruneasca pentru a</."

numara voturile.

Domnul consilier general GiuQula Doru Mihai
Comisia de validare va prezinta urmatorul proces verbal privind

constituirea unei comisii de repartizare a locuintelor pentru persoanele
evacuate din Zona Pilot A a Centrului Istoric. Voturi anulate O, voturi
exprimate 49.

Domnul Mircea Valentin - voturi pentru 44, împotriva 5 voturi.
Domnul Tanase Gabriel - voturi pentru 47, împotriva 2 voturi
Se declara alesi pentru a face parte din Comisie domnul Mircea

Valentin si domnul Tanase Gabriel.

Pentru delegarea unui membru al Consiliului General al
Municipiului Bucuresti în Comisia de solutionare a întâmpinarilor
formulate de proprietari sau de titularii altor drepturi reale asupra
imobilelor în cauza propuse pentru expropriere, a fost o singura
propunere domnul Daniel Fuciu - voturi pentru 34, voturi împotriva 9 din
totalul de 43 de voturi valabil exprimate.

Ca atare se declara ales pentru a face parte din Comisie domnul
Daniel Fuciu.

Pentru cea de a treia Comisie de repartizare a locuintelor pentru
persoanele expropriate pentru cauza de utilitate publica s-au exprimat
un numar de 38 voturi, voturi anulate 3.

Domnul Atanasoaiei Mihai - 32 voturi pentru, 3 împotriva
Domnul Nitu Robert - 35 voturi pentru, Ovotui împotriva
Ca atare se declara alesi pentru a face parte din Comisie domnul

Atanasoaiei Mihai si domnul Nitu Robert.
Fata de aceste procese verbale va rugam sa validati hotarârile de

consiliu. Va multumesc.
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Domnul presedinte de sedinta Murg Calin
Supun la vot proiectul de hotarâre privind delegarea unui

membru al Consiliului General al Municipiului Bucuresti În comisia
de solutionare a Întâmpinarilor formulate de proprietarii sau titularii
altor Qrepturi reaL~ asupra imobilelor În cauza propuse pentru
expropriere, în integralitatea lui.

Cine este pentru? 40 voturi, împotriv,a? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect a fost adoptat. ~,.

Supun la vot proiectul de hotarâre privind constituirea unei
comisii de repartizare a locuintelor pentru persoanele expropriate
pentru cauza de utilitate publica, în integralitatea lui.

Cine este pentru? 40 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect a fost adoptat.

Supun la vot proiectul de hotarâre privind constituirea unei
comisii de repartizare a locuintelor pentru persoanele evacuate din
Zona Pilot A din Centrul Istoric, precum si abrogarea HCGMB
nr.293/2008, în integralitatea lui.

Cine este pentru? 40 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect a fost adoptat.

Trecem la punctul 14 proiect de hotarâre privind înaintarea
catre Guvernul României a solicitarii de emitere a unei Hotarâri de
Guvern privind trecerea unei suprafete de teren de 12 ha, aflate În
Parcul Mogosoaia din administrarea Ministerului Culturii si Cultelor
În administrarea Consiliului General al Municipiului Bucuresti 
Centrul de Cultura Palatele Brâncovenesti de la Portile
Bucurestiului din Mogosoaia, precum si abrogarea HCGMB
292/2008

Cine este pentru? 41 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect a fost adoptat.



Supun la vot proiectul de hotarâre privind trecerea terenului În
suprafata de 5702 mp din domeniul public al Municipiului Bucuresti
În domeniul public al statului cu datele de identificare prevazute În
anexa ce face parte integranta din prezenta hotarâre.

Gine este pentru? 41 voturi, împotriva? Ovoturi, abtineri? Ovoturi.
Acest proiect a fost adoptat.

Declar sedinta ordinara a ConsiU.ului General al Municipiului
Bucuresti din 29.09.2008, închisa .. '

Sedinta s-a încheiat la orele 16,55.

Întocmit q (2JÂ.M. Persunaru .~rp/,f/Y?

M. AnghelG
F. Cotrobas
A.Preoteasa

Verificat
Sef Birou

Reda/~~~B

52


